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UNITED STATES DISTRICT CCURT FCR THE MIDDLE
DISTRICT OF FLORIDA TAMPA DIVISION
CASE NO.: 8:09-CV-2493-SDM-TGW

STEVE AARCN, et al.,
Plaintiff (s},
Vs,

THE TRUMP ORGANIZATION, INC., a
New York Corporation, and DONALD J.
TRUMP, an individual,

Defendant(s).

____________________________________ /
DEPOSITION OF:
John Robbins
TAKEN BY: Attorney for Deféndants
DATE: Friday, October &, 2010
TIME: Commencing at 10:00-4:00 p.m.
PLACE: Bajo, Cuva, Cohen, and Turkel, P.A.

100 North Tampa Street
Suite 1900
Tampa, Florida 33602

Examination of the witness taken before:

Sarah J. Murrow
Clearwater, Florida 33762
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2 e 2 EXHIBITNO.  DESCRIPTION PAGE |,
3 3407 W. Kermedy Boulevard 3 24 Rosanna Gramuglia's Resumé 121
Tampa, Florida 33609 4 25  Clark Martino Letter 122
g g 13) %796'02}001 LB 5 26  Notice of Service 124
eimeth G, TurkeL, Esq. ) .
Bajo, Cuwva, Coben, and Turkel, P.A. 6 27  Condo Sale and Purchase Agreement 124
6 100 North Tampa Street 7 28  Property Report 136 )
Suite 1900 8 29  Purchase Agreement 154 i
g Tamp, Florida 33602 g 30  Fscrow Agresment 153 i
Attorneys for the Plaintiff{s) 10 31 Exhibit "A" 155 %
9 11 b
10 Tauren Valiente, Esq. 12 3
Foley & Lardner, LLP 13 .
11 100 North Tampa Strest b
Tampa, Florida 33602 14 i
i2 (813) 229-2300 15 ;
13 Attorney for the Defendant(s) 16 E
14 N ;
15 INDEX 17 .
16 PAGE 18 - i
17 Direct Examination by Ms. Valiente 5 19 )
is Cross-Examination by Mr. Turkel 170 20 :
19 Redirect Examination by Ms. Valiente 173 2
20 Certificate of Oath 178 21 :
21 Certificate of Court Reporter 179 22 :
22 : 23 i
23 ;
24 24 :
25 25 ;
Page 3 Page 5 4
1 EXHIBITS \ 1 'THEREUPON, :
2 EXHIBIT NO. DESCRIPTION PAGE | 2 John Robbins %
3 1 Letter from Rosanna Schanne 50 3 was adduced as the deponent herein, and being first i
4 2 Letter from Nicole Salotto 51 4 duly sworn upon oath, was questioned and testified as §
5 3 Receipt” 53 5 follows: %
G 4 Trump Tower Brochurs 54 6 THE DEPONENT: Ido. §
7 5 Views 61 7 DIRECT EXAMINATION i
8 6  Newspaper Clippings- 66 8 BY MS. VALIENTE: ?
8 7 E-mail correspondence 68 9 Q. Mr. Robbins, we have previously introduced :
10 8 Newspaper Clippings 71 10 ourselves, but T wanted to thank you for being here 3
11 9 TBO.com News 90 11 today. First, have you ever had your depesition taken é
12 10 Newspaper- "The Men Behind" 91 12 before?
13 11 Trump Tower Tampa Brochure 99 13 A, No. j
14 12 Newspaper-"Trump Fires up" 100 14 Q. T'm sure you have gone over this with your E
15 13 E-mail 103 15 attorney, but T just wanted to go over some of the
b
16 14 Newspaper-"What you see” 104 16 ground rules. As you probably know, I'm going to be .
17 15 Newspaper-"Mogul holds court” 106 17 asking you questions about your case, and it's really §
18 16  Newspaper-"South Tampa Style" 108 18 important that if there is anything about my guestion. %
19 . i7 Trump Tower Tampa Brochure 109 19 that vou don't understand or that's unclear, please let g
20 18  Newspaper-"The Donald on" 110 20 me know and T will rephrase the question and — because i

21 19  Newspaper-"Competing fora" 112 21 T want to make sure that you understand what I'm asking
22 20  Newspaper-"Rendered Moot" 113 22 you and that we're getting as accurate answer's as we ;
23 21 New Tampa high-rise 117 23 carl. |
24 22 E-mail 117 24 A. Yes. :
25 23 USA Today 120 25 Q Also because we have got the court 1ep011:er f
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attorney, how did you keep them at home?

Page 6 Page 8]

1 here and she is taking down everything we are saying, 1 BY MS. VALIENTE:
2 " it is really important you verbalize your answers. For 2 Q. Other than Mr. Trump's deposition, what other |,
3 example, say yes or no instead of uh-huh or uh-uh so 3 deposition transcripts do you have?
4 she can get it down. 4 A. The Carussos, which I don't know personally, 1
5 A, Yes. 5 but I think Jil] Carusso and - I'm not sure, but 1 1
6 Q. And then very, very important as we go on, 6 think it's Art Carusso, n
7 I'm sure you will be anticipating my question and you 7 Q. Okay. And you said you never met them “
8 will probably realize where I'm going, but also just g personally?
9 for the court reporter's benefit so she can take 9 A. No, Ihavenot. :

19 gverything down, just please wait until I finish my 10 Q. Have you talked to them on the phone?

11 question before you give your answer. Thenifatany {11 A. No, Thave not, E

12 time you need to tale a break, we can do so. Just let 12 Q. Did you read those transcripts of Mr. and ‘

13 me know. The only thing I would ask is if we are in 13 Mrs. Carusso and Mr. Trump's transcripts? 1

14 the middle of a question, I will just ask that you 14 A, Yes, 1did. fj

15 finish your answer. 15 Q. Now, do you -~ are there any other unit !

16 Do you have any questions before we start? 16 purchasers - and by unit purchasers, anybody that g

17 A, No, I donat. 17 signed a purchase agreement for a unit in the project. H

18 Q. Okay. Great. Do you have any type of 18 Do you know any other -~ have you ever met any other

19 medical condition or are you taking any type of 19 unit purchaser personally? iy

20 medication that would make it impossible for you to 20 A. Omns. -

21 understand my questions or answer them accurately?  [21 Q. Which one is that?

22 A. No, Tdonot. 22 A. TIneedto clarify this because she is also an 2

23 Q. Olay. First, I want to ask you about -- 1 23 attorney and has provided some information to my wife E

24 know that we have — I believe it was yesterday orthe |24 and T, so - :

25 day before that we got some documents from your 25 MR. CLARK: You can tell her the name. :

Page 7 Page 9 é

1 attorney that were responsive to some document requests | 1 That's fine. é
2 that we had served in the case. 2 A. Her name is Catherine Gouze. She lives in .
3 Did youprovide those documents to your 3 the building we currently live in also, and she's a -
4 attorney, those documents that you had in your 4 personal friend and a work friend of my wife. i
5 possession? 5 BY MS. VALIENTE:
6 A, Documents that I had in my possession, yes, 1 & Q. Soyou also know her personally? i
7 furnished them to Dar. 7 A. Yes.
8 Q. Now, other than the documents that you 8 Q. Then other than - how do you pronounce her
9 furnished to your attorney -- well, first o all, did 9 last name again?

10 you give him originals or did you give him copies of 10 A. Gouze, G-0-u-z-&.

11 what you had? 11 Q. Other than Ms. Gouze, have you met any other

12 A, 1gave him the originals. iz unit purchasers personally?

13 Q. So you no longer have any originals in your 13 A. No, ] have not.

14 possesgion? 14 Q. Have you spoken to any of them on the phone? &

15 A. No, Idon't. 15 A. No, I have not. :

16 Q. Other than the docurnents you gave to your 16 Q. Olkay. Sojustto be clear, other than the

17 attarney, do you currenily have in your possession 17 deposition transeripts and the documents that you gave

18 any document relating to the Trump Tower Tampa 18 1o your attorney, you have no other dociments that in

119 project? 19 any way relate to the Trump Tower Tampa? Other than

20 MR. CLARK: Objection to form. You can 20 documents that may have been given to you by your

21 answer, 21 attorney. Just docwments that you kept on your own.

22 A. Thave copies of depositions that were taleen 22 A, Ne,ldonot. ,

23 and they were fumished by my counsel, and I elso have 123 Q. Okay. The documents that you provided to i

24 a copy of Mr. Trump's deposition that was furnished to 24 your attorney, before you provided them to your §

25 me 3
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Page 10 Page 12},
1 A. 1was living in Connecticut. My wife and i 1 there full time at that time, and I was finishing my
2 " had a home in Connecticut. Then after a certain point 2 work in Comnecticut at the Department of Cotrections,
3 in time, we sold the home in Connecticut and I renfed 3 So 1 had been living there full time since
4 an apartment, And we also -- my wife traveled for her 4 August of '09,
5 work, so sometimes she was down here and sometimes she 5 Q. Going back to the - we were talking about
6 was in Commecticut, But I kept the documents in a home ] the documents real quick. The documents you callected
7 office, either at the residence that we owned or the 7 and provided to your attorneys. Between you and your
8 apariment that we have rented. 8 wife, was there - was one of you the person primarily
] Then beyond that, I also was making a binder, 9 respansible for collecting those docurnents?
10 a very detailed binder, and I kept everything -- 10 A, Yes. Iwas.
11 tried to keep it in realtime, and that included 11 Q. Did your wife have any involvement in
12 newspaper articles. When I came down here for the 12 collecting those documents?
i3 Trump activities in February, I took phatographs, and 13 A. When she was here and I was in Connecticut,
14 photographs were in there. 14 she would save hard copies of newspapers for me; so
15 Then just some personal things that pertained 15 that when I get here, I would have a collection of
16 to me as a military retiree that pertained to the atea, 16 newspapers to look through. But also in Connecticut on
17 For instance, MacDill Air Force Base. My father was 17 a daily basis I read the Tampa Tribune and the St. Pete
8 there during World War 11, and it's certainly available 18 Times.
19 to my wife and I, We go there quite frequently. And 1¢ Q. Was it your practice to save any article that
20 other articles about people that had gotten part-time 20 you read that talked about the project?
z21 jobs in sports because I was working in a part-time job 21 A, Tiried to, ves. 1don't know that I
22 in sports at that the time, 22 captured all of them, but that was my goal.
23 Q. So were all of the — were all of the Trump 23 Q. Okay. Where did you live prior to the 345
24 Tower Tampa materials - they were 1l kept together? 24 address?
25 A. Yes. Now, not everything was kept in that 25 A. Our home was located in Durham, Connectiout, |
' Page 11 Page 131
1 binder because some things were very big and 1 which is central Connecticut between Hartford and New
2 cumbersome, but everything was kept together, yes, 2 Haven. The apartment that 1 lived in was located in
3 Q. Sowhatever was not in the binder, those 3 East Hartford, Connecticut.
4 documents were also kept along with the binder in the 4 Q. And how long you were at the apartment?
5 same place? 5 A. January of '08 until I came down here, which
6 A, Yes. 6 would have been August of '09.
7 Q. And those were -- you said they were kept in 7 Q. And how long were you in the home in
8 your home office; whether it was in Connecticut and 8 Connecticut?
2 then later when you moved to Tampa, they were always 8 A. 1believe we purchased — I think T purchased
10 kept in a home office? 10 the home in 1992, and we sold it in December of '07.
11 . A, Yes. 11 Q. Where did you live before the home that you
12 Q. Can you spell your full name? 12 moved to in 19927
13 A. First name is John, J-o-h-n, middle initial 13 A. THvad in another home in Durham,
14 is L, last name is Robbins, R-o-b-b-i-n-s. 14 Connecticut. T'm trying to remember the name of the
15 Q. And what is your current address? 15 road. It's just not coming to me right now, but it was
le A. 345 Bayshore Boulevard, Tampa, Florida 33606. {16 in Durham, Connecticut. It was probably two or three
17 Q. Ts that a home or a condo? 17 miles from the second home that we bought.
18 A, Condo, Ican see it right here over my 18 Q. Was it also a house or condominium?
19 shoulder. 19 A. Itwas ahouse.
20 Q. But it's the 345 — the tower building on 20 Q. Okay. How long were you in that house -- the
21 Bayshore Boulevard? 21 one before the 1992 house?
22 A. Yes, 22 A. Tm going to say 12 years. That's my best
23 Q. How long have you livad thers? 23 estimate.
24 A. We purchased the unit in - T believe it was 24 Q. How about before that house?
25 August or September of 08 and my wife began hvmor 25 A I 1ented a home in Connecticut -- in Madison,
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Page 14 Page 16|
i Connecticut, 1 at Schanne. ‘
2 ' Q. For how long? 2 A. Schanne,
3 A. Less than three years. 3 Q. Does she also use that name as well?
4 Q. So around what time period are we talking 4 A. No -- well, she was married and divorced, and
5 about for the Madison house? 5 that was a married name. After she divorced, she went
6 A. Maybe 1975 or'76. I'mreally kind of foggy 6 back to her maiden name, and she still maintains that ||
7 on that. It's just not something in my memory bank. 1 name today even though we're married.
8 Q. Sure. How long have you lived -- how long | 8 Q. But you are legally married? ;
38 did you live in Commecticut in all? 9 A. Correct, j
10 A. When started renting that house in Madison, |10 Q. Gramuglia is her maiden name, correct? b
11 Q. Okay. Where were you before Connecticut? {11 A. Right. But the best way to pronounce it is :
12 A. 1lived in Rhode 1sland -- Port Smith, Rhode {12 Gramuglia, but if you do it phonetically, it's
13 Island. 13 Gramuglia. Ihad trouble with that when I first met
14 Q. Where were you born? 14 her.
15 A. Miltville, New Jersey. 15 Q. Tapologize, but I'm going to have trouble @
16 Q. Are you currently employed? 16 with that one. !
17 A, Tamretired. 17 Have you ever -- [ want to talk fo you !
18 Q. From the military? 18 about - if T call something a nonpublic company, what 2
19 A. From the Army and from the Connecticut 19 T'm referring to is a company that's not publicly ;
20 Department of Corrections. 20 traded on a stock exchange. Have you ever held any 2
21 Q. Areyou at all self-employed? Do you 21 type of interest, been an officer, director, ora Z
22 currently have a — 22 member of a nonpublic entity? §
23 A. No, Ido not. 23 A. No. have not. :
24 Q. Do you currently hold any type of 24 Q. BythatImean -- for example, T mean some g
25 professional license? 25 people will purchase property and put it in the name of s
Page 15 Page 17 ;
1 A. Idonot. 1 a company that they create themselves. I would include
2 Q. Have you ever held any type of professional 2 that as well.
3 license? 3 A. Correct. That's not the case. i
4 A. No, Idid not. 4 Q. You have never done that? i
5 Q. And you completed high school, correct? 5 A. Correct.
6 A. Yes. 6 Q. Okay. How about your wife? To your
7 Q. Did you attend college? 7 knowledge, has she ever held any type of interestinor
8 A. Yes, I1did. 8 been an officer, director, or a member of a nonpublic i
9 Q. Where? 9 company?
i0 A. Iattended Pennsylvania Military College; 10 A. No.
11 which today is now known as Widener University. 11 Q. Before this litigation that we are here about s
12 Q. Did you graduate from there? 12 today, have you ever been a party to any other type of ¢
13 A, Yes, I did 13 lawsuit either as a plaintiff or a defendant?
14 Q. What year did you graduated? 14 A. 1had a question about this the other day
15 A. T graduated in 1970, 15 with Dan and --
16 Q. Any type of advanced degree beyond coIlege'? 16 MR. TURKEL: You don't want to talk about 3‘
17 A. No. Iattended various schools in the 17 things that you talked about with me and Dan.
18 military, and I took classes at various colleges, but 18 Those are attorney-client privilege. You can just
19 not to the extent of getting an advanced degree, no. 19 answer her question.
20 Q. And you are currently married, correct? 20 BY MS. VALIENTE;
21 A. Yes. ‘ 21 Q. Justto be clear, please don't -- anything
22 Q. What is your wife's name? 22 that your attorneys may have told you, I don't need to
23 A. Her name is Roseanna and the last name is 23 hear about.
24 Gramuglia, G-r-a-m-u-g-1-i-a. 24 MR. TURKEL: Was it an auto suit or
25 Q Now 1 have seen you1 wife's Iast name stated 25 sotething?
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Page 18 Page 20§
1 THE DEPONENT: A petrson fell on my property. 1 BY MS. VALIENTE: ;
2 MR. TURKEL: Yeah. He had something where he 2 Q. So you said that you own the -- let me step
3 was a nominal defendant, but his instrance company 3 back.
4 handled it all. You can tell her about that. 4 You said you own the condominium that you
5 THE DEPONENT: A person fell on my property 5 currently live in af the 345 address, correct?
6 and had an injury to her ankle, and T got a letter 6 A, Yes, wedo.
7 from an attorney, so [ don't know if 1 was 7 Q. Do you and your wife own it jointly?
g8 officially sued or whatnot. 1 gave the letter to 8 A, Yes, we do.
9 my insurance company and they settled it and 1 9 Q. How about - other than that condominium, do
10 haven't heard anything from it. 10 you or your wife currently own any property?
11 MR. TURKEL: The short version is that 11 A. My wife owns two properties.
12 there's skepticism as part of the fact is he 12 Q. Where are those?
13 doesn't know if & lawsuit was actually filed or 13 A. Both located in East Hartford, Connecticut.
14 whether somebody just sent a demand letter to the 114 Q. Does she own those properties in her name :
15 adjuster. 15 alone? Q
16 BY MS. VALIENTE: 16 A. One property she owns in her name alone, and 2
17 Q. Bt other than that incident, are you aware 17 one property she owns in a, I guess, partner-type with S?;
18 of any other lawsuit where you have been -- 18 her brother. %
19 A. No,Ihavenot. 19 Q. What type of properties are those? i
20 Q. --aplaintiffor a defendant? 20 A. The properties she owns inher ownnameisa |
21 ‘A. No,lhavenot. - 21 duplex, and the building that she owns with her brother §
22 Q. Justremember to let me finish so that she 22 is a four-unit apartment building, :
23 can get it down. ’ 23 Q. The duplex, is she renting those out? ”
24 How about your wife? To your knowledge, has 24 A, Correct.
25 your wife ever been a plaintiff or a defendant in a 25 Q. What are her day-to-day responsibilities with
Page 18 Page 21
1 lawsuit? 1 respect to the apartment building?
2 A. No, I don't believe. 2 A. The apartment or the dup]ex‘?
3 MR, TURKEL: Other than probably her divorce | 3 Q. The apartment.
4 proceedings. 4 A. The four-bedroom apartmernt?
5 THE DEPONENT: Other than that, yes. 5 Q. Yeah, Just to be clear, you said she has got
& BY MS. VALIENTE: 6 two properties. One is the duplex and one is the
7 Q. How about - there are also proceedings 7 four-unit apartment building?
8 called arbitrations. That you know of, have you or 8 A. Yes.
9 your wife ever been a party to an arbitration 8 Q. Let's start with the four-unit apartment
10 proceeding? 10 building., What are her responsibiiities with respect
11 A. No. 1k to the apattment building?
12 Q. Do you currently own the condo you live in at 12 A. Pretty much none right now because of the
13 the 345 address? 13 fact that she is in Florida and her brother is in
14 A, Yes, Ido. 14 Connecticut, so he handles everything that needs to be
15 (Discussion off the record.) 15 handled for that building.
16 MR, TURKEL: Let her finish the question. 16 Q. So she relies on her brother to take care of
17 It's not so much that your answers -- it's very 17 the day-to-day responsibilities of that building?
18 easy to figure out what a gnestion sounds like. i3 A, Yes.
19 It's more 50 a logistic issue as to how the 19 Q. You said a four-unit -- is it an entire
20 transcript will read. 20 building, the four-unit apartment building?
21 Tt will have her question and then Jike a 21 A, Ves, itis, '
22 dot, dot, dot and then your answer jumps in and 22 Q. How about the duplex, does she currently have
23 then her question finishes. What eventually she 23 any day-to-day responsibilities with respect to the
24 will start to do is start re-asking the entire 24 duplex?
25 questmn whlch WLII take a lot longer 25 A We have a p1 operty manawement company that 3 7
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Page 22 Page 24
1 handles that for us. When I was in Connecticut, I was 1 transaction under -- not wnder full disclosure as o i
2 " doing that. 2 exactly what was happening. Had 1 been given full
3 Q. So other than the duplex and the apartment 3 information at that time, I wouldn't be sitting here
4 building, does your wife currently own any other 4 today, and I wouldn't be a party to this lawsuit.
5 properties? 5 Q. Okay. I want to try and understand exactly
6 A, No, she does not. 6 what you mean by that. So 1 want to start with at the
7 Q. Other than the property you have lived in as 7 time that you signed your purchase agreement, what was
8 your home, have you ever owned any other type of 8 your understanding of the project? What did you — }
9 property? 2 what did you understand ~- what did you understand ’=
10 A. No, T have not. 10 about the Trump Tower Tampa project?
11 Q. With respect to your wife, other than the 11 MR. TURKEL: Object to form. You can go :
12 duplex and the floor unit apartment building, has she |1 2 ahead and answer. 3
13 owned any other property other than property that she |13 A. My understanding at the time was Tromp Tower 3
14 has lived in as a hoine? 14 Tampa was a Donald Trump project in conjunction with a
15 A. No, she has not. 15 Tocal company called SimDag and that Mr. Trump was a E
16 Q. Besides the 345 building where you currently 16 partner in the project. ’;‘
17 reside, have you ever owned a condominium unit? 17 BY MS. VALIENTE: ;
18 A. Never. This is the first time. 18 Q. Okay. So1want to make sure ] understand ;
195 Q. How about you wife, other than this 19 all of that. So let's - I want to take the first
20 condominium wnit, the 345 unit, has she ever owneda |20 piece of your statement. You said you understood that
21 * condominium unit? 21 the project was a Donald Trump project. What do you
22 A. No. 22 mean by that?
23 Q. Ithink I asked you this and 1 apologize, but 23 A. The building itseif was going to catry his
24 when did you and your wife move to Tampa? ° 24 name, and it was being advertised as a Donald Trump
25 A. Two different times, She preceded me., She 25 signature property and that Mr. Trump was a partner in
Page 23 Page 25§
1 came here -- well, she came here quite frequently for 1 the project. u
2 her job. She worked out of the - in Connecticut, but 2 Q. When you say that he was a partnet in the §
3 her company was Jocated here. 1would say shemoved | 3 project, what did that mean to you? 2
4 here full time when we purchased the condo. I camea 4 A. Tt means that he was going to share in the :
5 year later after I finished my work in Connecticut and 5 expense of the building, but also share in profits from g
6 retired there. & the building. :
7 Q. So she came in 2008 and you came in 20097 7 Q. But other than the word "partner,” did g
B8 A. Yes, that's cortect. g anybody ever tell you that he was going to share in the !
9 Q. The duplex that your wife currently owns, was 9 expense of the project? ;
10 that originally purchased with the intent of renting it 10 MR. TURKEL: Object to form.
11 out? 11 A. No. :
12 A. No. It was originally purchased by her and 12 BY MS. VALIENTE: =
13 her husband at the time and her - one of her sisters 13 Q. Do you remember reading that statement
14 and her husband, and she lived in one side and her 14 anywhere to the effect that he would share in the
i5 sister lived in the other side. 15 expense of the project? 4
ig Q. How about the apartment building, was that 15 A. No, Idonot.
17 originally purchased with the intent of renting out the |17 Q. Soyou assumed that fact from the word :
18 units to keep it as a rental property? 18 "partner"? g
19 A. Yes. ' 19 A, Yes. 2
20 Q. Tt wasn't purchased with the intent of trying 20 Q. So-- and I 'want to make sure that I §
21 to sell it or trying to flip #t? |21 completely understand your position, and if there is
22 A, No. . 22 anything incorrect about what 'm saying, please tell 3
23 Q. Mr. Robbins, why are you suing Mr. Trump and |23 me. So is It accurate to say that your only i
24 the Trump Organization? 24 expectation with respect to Mr. Trump's involvement :
25 A 1 feel that we entered :mto thJs Jeal estate 25 when you s1gned the pm chase ag1 eemant was tha*t he w‘aﬂé
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Page 26 Page 28 |
1 going to share in the expenses and profits of the 1 project?
2 building? 2 A, No. 1didn't feel that 1 had to. 1 heard in
3 MR. TURKEL: Object to form. 3 M. Trump's owns words when he presented himself here
4 A. No. It goes beyond that. 4 in Tampa that he was a partner; that he was happy to be
3 BY MS. VALIENTE: 5 in Tampa; that he loved Tampa; that he loved George
6 Q. 'Well, in what other - in what other ways did 6 Steinbrenner; that he loved his partners, and that this
7 you expect M. Trump to be involved in the project? 7 was going to be the grandest building in Tampa and the
8 A. Well, we were told that, for instance, 8 Targest building on the west coast of Florida.
) Mr. Trump was putting his stamp on the building because 9 Q. Butyou never asked anyone what M. Trump's
10 he already made changes to plans. He was making 10 responsibilities as a partner were, did you?
11 changes to the lobby. Trecall changes to certain il A. No, Tdidn't feel I had to ask that
12 windows, I betieve, and ceiling heights and various 12 question.
13 changes such as that. 1 can't remember all of them. 13 Q. Okay. Did you seek any type of legal advice
14 Q. Sowould it be fair to say that you expected 14 before you signed the purchase agreement?
15 that Mr. Trump would ensure that the building lived up 15 A, Yes.
16 to the Tramp standard? 16 Q. And, again, 'm not asking you to divulge
17 A. Yes, becanse it was carrying his name. 17 anything that was told to you by an attorney, but did
18 Q. S$o to summatize, what 1 understand is when 18 the attorney review the purchase contract before you
19 you signed the purchase agreement you understood -- or 19 signed it?
20 strike that. 20 A. Yes.
21 What I understood is when you signed the 21 Q. Did the attorney review any of the
22 purchase agreement, your expectation with respect to 22 condominium documents before you signed it?
23 Mz, Trump's involvement in the Trump Tower Tampa 23 A. Yes.
24 project was that he would share in the expenses and 24 Q. Did she review the property reporf? ;
25 profits of the project and that he would ensure that 25 A, Yes. '
Page 27 Page 29
1 the building lived up to the Trump standard; is that 1 Q. Did she review the prospectus?
2 correct? 2 A, Yes,
3 MR. TURKEL: Object to form. 3 Q. Twantto go back to the beginning of when
4 A. That's correct. 4 you first heard about the project - and just for the
5 BY MS. VALIENTE: 5 record so we are clear, when I say the word "project,”
6 Q. Anything else? ] 1mesan the Trump Tower Tampa project.
7 A. No. 7 A. Okay.
8 Q. Now, when you say that you expected or you 8 Q. How did you first [earn about the project?
5 understood that Mr. Trump was sharing in the expenses 8 A, 1found out from my wife, who was down here,
1cC of the project, what exactly -~ what specifically did 10 and then she relayed the information to me.
11 vou expect was Mr, Trump's responsibility with respect 11 Q. Do you know how your wife first learned about
12 to the expenses? 12 the project?
13 A. 1don't know specifics as far as the 13 A. Yes. Through a friend who was a friend of a
14 expenses, but 1 would think that if you are going to 14 banker here. They were engaged in a conversation, and
15 get a piece of the profit that you should have a piece 15 she happened to tell us that there was going to be a
16 of the responsibility also that would warrant being 16 condominium built here in Florida, and it was goingto
17 paid those profits. 17 . be a high-end condominium and that it was going to be
18 Q. Why was that important to you that he share 18 built by a prominent, let's say, player in the
18 in the expenses? 19 condominium market from New York City. Butno one at
20 A, Ttwasn't. 20 that point was at liberty to mention the name, but it
21 Q. Okay. Now, did you ever directly -- strike 21 was pretty easy to figure out, you know, from
22 that. : 22 everything that was said who it was going to be. So
23 Did you ever ask anyone involved with the 23 from that, my wife and her coworker made an appointment
24 project what Mr. Trump or the Trump Organization’s 24 with Jody Simon, and they got information from Jody
25 1esponslb111t1es actua!ly were w;th respect to the 2 5 Siimon,
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Page 30 Page 32
1 Q. Who was your wife's coworker? 1 because her company was based here. I came here as
2 A. Her name was Catherine Gouze. i often as T could on vacations and jong weekends.
3 Q. Tt was Catherine Gouze? 3 Q. Over how long a period of time did you say
4 A. Yeah 4 you were visiting youwr wife here in Tampa? Meaning --
5 Q. Because at that point, when you first learned 5 1 mean, when did the visits start?
6 about the project, you were living in Connecticut, 6 A, After she started working for the company
7 correct? 7 here and when she started coiming down here.
8 A, Yes, I was. 8 (. When did she start working here in Tampa?
9 Q. And you said your wife was going back and 8 A. 1would have to refer to her resume. T'm not
10 forth because of her job? 10 exactly sure what the year was.
11 A, Yes. 11 Q. Before your wife started working in Tampa,
12 Q. Where was she staying when she was commg 12 had you ever been to Tampa before?
13 down to Tampa? 13 A, Yes.
L4 A. ‘When she came down here, she would either 14 Q. When?
15 stay at the Sheraton on Cypress or she would stay with 115 A, As achild with my parents on vacation.
16 Ms. Gouze at her condo. 16 Q. Just on vacation?
17 Q. How long have you known Ms. Gouze? 17 A. Yes.
18 A. At least ten years I would say. My wife knew |18 Q. Sc you have never -- other than currently,
13 her before 1 éid, and 1 met her through my wife. 19 you have never lived in Tampa before?
20 Q. Does your wife still work with Ms. Gouze? 20 A No.
21 A. No. They both work for different firms. 21 Q. Okay. Soback in 2005 were you and your wife
22 Q. But your wife was working with Ms. Gouzeat |22 looking to move here permanently?
23 the time back in 20057 23 A. Yes.
24 A. Yes. 24 Q. Did you intend that -- the unit in the Trump ;
25 Q. What were they doing? What was their Z5 Tower Tampa project, did you intend for that unitto be |2
X b
Page 31 Page 33 g
:
1 business? 1 your home? %
2 A. They worked for a e-commerce company called | 2 A, Yes. Ithink it's important to know that )
3 Emporium located on Harbor Island. 3 because any time I mentioned Trump Tower to coworkers, |2
4 Q. What did that company do? 4 friends, or whatnot, the next thing they said something %E
5 A, They were mostly involved with, as 1 5 like you must be rich or something. That's notthe .
5 mentioned, e-commerce. They would set up, for 6 case. f}
7 instance, auctions. They worked mainly with power 7 My wife and I both are from blue collar
8 companies, and they had a nucleus of seven or eight 8 backgrounds. We both worked hard our entire life and .
9 large power companies. But in essence, they did e no one has ever given us anything. So for us, when we i
10 purchasing for them and tried to seek the best deals, 10 were going to move inte Trump Tower, it wag going to be
11 most economical deals, putting packages together for 11 our home. While it was Trump Tower, we were moving
12 them. 12 into one of the lower end units. Tt was a stretch for
13 Q. You said Ms. Gouze was an attomey; is that 13 us, but it was with the intent of being cur home.
14 correct? 14 (). What was the entire purchase price of the
15 A. Correct. She was generzl counsel for the 15 unit going to be? Do you remember?
16 company. 16 A. When we first -- when she first met with Jody
17 Q. Ts she the attorney who represented you and 17 Simon and they signed a reservation agreement, which
18 your wife in connection with your purchase of the unit? |18 was nonbinding and didn't require any meney, I want to
19 A. Yes. ' 19 say what the number was in the 500,000 plus almost
20 Q. Okay. Back in 2005, at the time you first 20 600,000 range. We ended up -- I think the final price
21 learned about the project, had you visited Tampa 21 was ¢lose to 700,000, That seems to be what they say
22 before? 22 is where the unit started at the low end.
23 A, Yes, Lhad. 23 Q. Tell me about the unit. What specifically
24 Q. How many times? 24 was -- describe the unit that you understood you were
25 A. Hard to say. My w1fe came here ﬁ equeuﬂy 25 pu: chasmg
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Page 34 Page 36|,
1 A. We were purchasing unit No. 1802 on the 18th 1 A. I'm not exactly sure who made the phone call. :
2z " floor. It was 1,991 square feet of living space to 2 1 think, perhaps, Catherine did, but they did get in
3 include two balconies, and one of the balconies had 3 touch with Mr. Simon, and they met with him next door |,
4 more than -- I think it was approximately 250 square 4 at the Capital Trust building during one of their lunch
5 feet of space and a smaller balcony. 5 hours, which would be extended if need be.
6 Pm a bit melancholy as T look over my 6 Q. Did your wife know Mr. Simon before that
7 shoulder; this is the view that we would have had had 7 meeting?
8 the building been built. We would have been on the 8 A. No. She did not.
el 1&th floor, not the 19th floor, The building was 9 Q. Did your wife know any of the other members
10 going - the condo was going to come fully equipped 10 of SimDag-RoBEL before that meeting?
11 with high-end cabinets, appliances, and so forth. 11 A, No. She did not.
1z Q. Now, before you started Jooking at the Trump 12 Q. That would include Frank Dagostino, Patrick 1
13 Tower Tampa, had you and your wife already started 13 Sheppard, Robert Lyons. You didn't know any of those |
14 looking for a place of your own here in Tampa? 14 individuals before? ‘
15 A. No. We had had discussions. 1knew - we 15 A. No, did not.
16 knew that when I retired neither of us wanted to stay i6 Q. Tustto be clear, you didn't know any of
17 in Connecticut because of the weather and because of 17 those individuals either, correct?
18 how expensive it is to live there, We knew we wanted 18 A, No, 1did not.
19 to live some place in the south. We didn't know 19 Q. How about Ms. Gouze, do you know -- did she }
20 exactly where. The more we came to Tampa, the more we |20 have any -- or had she ever met any of these 3
21 grew to love Tampa. It was just a matter of timing 21 individuals before that meeting? 3
22 that this project -- this concept became a project. So 22 A, Twould not know that. i
23 we Jooked into it, and that's how we ended up getling 23 Q. Did - and you said a reservation agreement jz
24 into the project. 24 was signed at the - was it signed at the meeting? i
25 Q. Had you -- so before the Trump Tower Tampa 253 A, Yes. §
Page 35 page 37
1 project, had you looked at any other developments in 1. Q. Did your wife sign that reservation
2 downtown Tampa? 2 agreement? @
3 A. No. We didn't need to. We were very 3 A. Yes.
4 familiar with 345 Bayshore from staying there and liked 4 Q. Did you sign it? %
5 that building, but we felt that the Trump building 5 A. Ididnot. I'wasnot there, E
6 would be a step up from that. But mare importantly for 6 Q. Okay. Now, do you still have a copy of that h
7 us was the location. We wanted to live downtown., We 7 reservation agreement? %
8 wanted to be able to walk to various things, and we 8 A. Tdon't know, and I asked my wife about that, H
8 wanted to have the views that we were going to be 9 and she said if we have it, it would be with the :
10 afforded. 10 material that we had. So I den't think it's something 2
11 Q. So were you mainly interested in a 11 that T passed on, so I don't know. §
12 condominiura as opposed to a house? 12 The one thing that came out of that my wife |
13 A. Absolutely. We had had enough houses. 13 remembers was a schematic of the building, and Mr.
14 Q. You said you had stayed in the 345 building 14 Simon put an X on the unit thai we were purchasing and '
15 before. Is that where Ms. Gouze lives? 15 the one that Ms. Gouze was purchasing.
16 A. Ms. Gouze lives there, yes. 16 Q. Iwantto make sure that we have seen all of
17 Q. Now, I'want to go back to the meeting with 17 vour documents. If the reservation agreement wasnot |2
13 M, Simon. Prior to that meeting, had your wife had 18 in the package of materials that you gave to your f
19 any contact with anyone else associated with the 19 attorney, you wouldn't still have it, would you? 3
20 project? 20 A, No, I would not.
21 A. No. 21 Q. Okay. And you said that, to your laowledge,
22 Q. No? 22 that reservation agreement was not binding?
23 A. No. 23 A, Yes, My wife wouldn't have signed it
24 Q. How did that meeting with Mr. Simon get 24 otherwise, Mr. Simon said that just the purpose of
£ art anged? Do you know? 25 mgmng the reservatlon ag1 eemerlt, there was no money

T R TR T

SQUND DEPCSITICN SERVICES,
297-6863

(888)

AT SRR Rt g ) YN s R T L M S A, T R N SRR

10 (Pages 34 to 37)
INC.

T



Case 8:09-cv-02493-SDM-AEP Document 85 Filed 04/01/11 Page 11 of 46 PagelD 1243

Page 38 Page 40 |
1 passed or exchanged at the time or did it need to be. 1 meticulous about that stuff. As 1 was getting ready to 1
2 " All it was doing was hoiding that unit in our name, P move from Comnecticut down to Tampa, 1 did discard some
3 Q. Soto be clear, neither you or your wife paid 3 of the items because they were bulky and not of a size i
4 any type of deposit when you signed the resetvation 4 that was convenient to put in a binder or manilla i
5 agreement; is that correct? 5 folders. Also, at that point, T didn't see the need to
6 A. That's correct. 6 save some of the documents since the project was no ]
7 Q. Now, do you recall whether you or your wife 7 longer going to be built, i
8 had received any type of the marketing materials prior 8 Q. Justto be clear, if - other than the items
9 to the meeting with Mr. Simon? ] and documents that you provided o your attorney, you “‘
10 A, Idon't think so. 10 don't have any of these other items and documents :
11 Q. Did Mr. Simon pass along any type of 11 currently in your possession at home, correct? :t
12 marketing materials at that meeting? 12 A, No,Idonot.
13 A. I'm going to say no because after I spoke 13 Q. When was the next time that either you or f
14 with my wife on the phone after the meeting, 1 asked 14 your wife had any personal contact with anyone j
15 her if she could send me a brochure or anything about | 15 associated with the project?
16 the building ot the project, and she said, no, there 16 A, 1know at one point we got an invitation to
17 wasn't any at the time to send. i7 attend the presentation here in Tampa, Again, right
18 Q. Okay. Do you remember the -- when that 18 next door on Ashley, at which time Mr. Trump was going
19 meeting took place approximately? 18 1o be there, and I know that was February 18th. I'm
20 A, Tf's in my wife's notes. I do not know. 20 certain on the February 18th. The year, I'm not sure.
21 Q. When you say your "wife's notes,” does she 21 1 think it was, perhaps, '06. That certainly comes to
22 have handwritien notes about the history of the 22 mind. ]
23 project? 23 Q. Did both you and your wife attend at that g
24 A, No. She -- after the fact, along with her 24 presentation? :
25 resumsé, she put some information together. 25 A. Yes, we did. %
Page 39 Page 41 i‘
H
1 MR, TURKEL: 1-don't know what he is 1 Q. And you said Mr. Trump was there, correct? :
2 referring to, but if it was done for counsel or 2 A, Yes, he was. :
3 given to counsel, it's work product. We reserve 3 Q. Didhe speak? ‘
4 our right to object to producing it later on. T'm 4 A, Yes, hedid. i
5 not exactly sure what he's talking about, but it 5 Q. Other than speaking publicly to the group at 3‘
6 could be something like that. 6 targe, did you speak to him personally? §
7 MS. VALIENTE: Sure. I'm not agreeing with 7 A. No, Ididnot. i
8 ’ 8 i 1fe? i
you. Q. Did your wife? b
9 MR. TURKEL: T know you're not agreeing. I 9 A. No. :
10 just don't want my silence to be seen as some 10 Q. Did you speak to anyone that you knew of that sz
11 concession that may not be something we can assert |11 was there on: behaif of the Trump Organization? i:
12 rights to. 1z A, Throughout the evening, becauss it was a 2
13 MS. VALIENTE: Understood. 13 social affair also, a lot of the partners were 1;
14 BY MS. VALIENTE: 14 circulating around; and I think that's the first time :
15 Q. After that meeting, what was your next -- 15 that T met Jody Simon, and that would have only been a %
16 either you or your wife, what was your next contact 16 handshake and cordials and the same with Frank g
17 with anyone associated with the project? 17 Dagostino. i
18 A, Wemay have started to get items and 18 Q. Butnone of those individuals work for the §
19 documents in the mail. What they were I can't recall, 19 Trump Organization, coirect? §
20 but it just seemed to me that logic would say that once |20 A, No. 3
21 they knew we were interested, they would start 21 Q.. Okay. .
22 providing information for us. 22 A, Notto my knowledge. i
23 Q. Did you save all of the items and docutments 23 Q. I'm specifically asking about anyone that you g
24 that you received in the mail about the project? 24 are aware of that you spoke with that worked for the é
25

A, Tdid up to a point because [ try to be

Trump Organization?
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Page 42 Page 44 |
1 A. No one that I'm aware of, no. 1 A, Ewvie Paul. |
2 Q. Okay. To your knowledge, does the same hold 2 Q. Did you save these e-1nails?
3 true for your wife? 3 A. Well, | may have printed some of them out and |
4 A. Carrect. 4 put them in the binder that I was making, and if 1did, |
5 Q. Now, what do you remember about the 5 1would not have those in my possession. 1t's possible !
6 statements that Mr. Trump made that night? 6 some of them are there. 1t's possible some are not. |
7 A. Quite a bit, because after the mayor 7 Q. Butif they were not in the document that you
8 introduced him, he made sure he made plugs for his TV 8 provided to the attorney, you wouldn't have them?
9 show "The Apprentice,” and he made sure he told us 9 A. No. I would not.
10 about the negotiations as far as the actors on Friends 10 Q. Would they still be on either your computer
11 were getting $2 million an episode and that's what he 11 or your wife's computer that you know of?
12 wanted to come back. He said he made far less money {12 A. Not at this thme they would not be, no. 1
13 than that, but that's not important. Ide remember 13 Q. You're certain?
14 quite a bit. 14 A. T'mnot 100 percent certain, but reasonably ;
15 ‘When we finally got around to talking about 15 sure that they are not. E
lg Tampa and the project, he started out by pointing out 16 Q. Okay. So after you signed the reservation i
17 his friendship with George Steinbrenner, and that he 17 agreement, did you and your wife do any type of due |
18 loved Mr. Steinbrenner and that he loved the Yankees. 18 diligence? What I mean by that is, did you yourselves !
19 And he came to Tampa because it was a great city, and |19 do any type of investigation to fry and learn more sE
20 it was going to be a great building, and he had great 20 gbout the project? i
21 partaers. 21 A. Due diligence toward whom? e;
22 Q. Anything else that you recall about his 22 Q. Towards just the project in general. Did you ;
23 statements that night? 23 either -- well, Jet me rephrase that. - :
24 A. Not that it was a -- that he loved his 24 Did you do any type of due diligence either ‘g
25 partners and he loved the project. That was the word 25 with respect to the project or with respect to l’”
Page 43 page 45 i
1 he used. ‘What was your question again? 1 SimDag-RoBEL to the history of that company and the
2 Q. Whether you recalled anything else that he 2 type of history that they had with respect to §
3 said that night about the project. 3 developing property, or any type of due diligence with %
4 A. No. 4 respect to Mr. Trump and his track record? i
5 Q. Now, after that -- so I just -- I want to 5 MR. TURKEL: Object to form, %
6 clear something up. Between the time when the 6 BY MS. VALIENTE: i
7 reservation agresment was signed and the event on 7 Q. That was kind of a long question. Let's i
8 February 18th, there was no -- that you know of, there 8 break that up.
9 was 10 personal contact between either you and your 9 MR, TURKEL: Can we take a break? We've been ’:
10 wife and anybody associated with the Trump Tower Tampa going about an hour. i
i1 project? MS. VALIENTE: Let's just finish this line of i
12 A. Idon't believe there was personal contact. questioning and then we'll take a break. %
13 There was contact by way of mail and by cowrier BY MS, VALIENTE: f
14 service, Q. Letme break up that last question. 3
15 Q. Any e-mail correspondence? Let's start with SimDag. Did you or your i
16 A. If there was at that time, it would have been wife do any type of investigation with respect to “
17 not so much detzils about the project, but just tell us SimDag before you signed the purchase agreement? %
18 events that were happening. A. By investigation you are talking due 3:
18 Q. Okay. Do you recall receiving e-mails from diligence? i
20 someone associated with the project ever? Not just Q. Yes, sir ¢
21 this time period but just over the course of the A. No, we did not, and why, because I didn't §
22 events, feel we had. So M. Trump chose this company as his i
23 A, Ofthe entire events, yes. ‘partner, at the time, in a $220 million project, and if ;
24 Q. Who specifically did you recejve e-mails Mr., Trump didn't do due diligence, then shame on him :
and unfortunate for all of us. %
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Page 46 Page 48
1 Q. So you said you personzaliy didn't do any due 1 (Brief recess.)
2 * diligence. Did anybody do any due diligence on your 2 BY MS. VALIENTE:
3 belalf; for example, an attorney? 3 (. Okay. 1wantto kind of go back fo - we
4 A, No. 4 were talking about the timeline of you and your wife's
5 Q. How about did you or your wife do any due 5 involvement with the project and leading up fo the
6 diligence with respect to Mr. Trump or the Trump & signing of the purchase agreement. So we talked about
1 Organization? 7 the meeting with Jody Simon, and then we talked about
8 A. No, we did not. The Trump Organization is 8 the event on February 18ih.
S ~ widely known, and it has had some problems, but T don't o Now, 1 want to focus on the time period
10 think the problems were related to this. I know in 10 between that event, February 18th, and when you signed
11 some cases he had filed banlauptcy, and that was mostly }11 the purchase agreement. In that time period, did you
12 in the gaming industry. Being from New Jersey, I am 12 or your wife have any further contact with anybody
13 familiar with Atlantic City. No. I didn't feel it was 13 relating to the project?
i4 necessary to do due diligence on the Trump Organization |14 A. 1don'tthink so.
15 when it came to building buiidings. 15 Q. At that time were you being represented by
16 If I could back up just one second. That was 16 Ms. Gouze?
17 one other thing Mr. Trump pointed out that evening in 17 A. No. She was just a friend and -- well, when
18 February that The Apprentice aside, this is -- he said 18 I say just a fiiend, T don't want to minimize that.
19 in his words: "This is what I really like to do, build 19 She is a friend who happened to be an attorney who was
20 buildings." 20 also involved with the project as a purchaser.
2l Q. So other than information that you had heard 21 Q. Twant to make sure when I say - when I ask
22 just from the media that was -- let me rephrase that. 22 whether you had any contact with anybody associated
23 Your only source of knowledge about Mr. Trump 23 with the project, I would be asking not only you or
24 came from just what you heard generally in the media; 24 vyour wife directly but anybody representing you such as
25 is that fair? 25 an attorney or anyone else like that.
Page 47 ' Page 49
1 A. Yes. 1 Let me ask it again, Between February 18th
2 Q. And you said you had heard about some of 2 and when you signed the purchase agreement, was there
3 M, Trump's prior projects that hadn't been successful, | 3 any contact either by you or your wife or somebody
4 cotrect? 4 representing you or your wife with anybody associated
5 A. Yes, 5 ' with the project?
6 Q. So,1mean, you did realize that he was 6 A. In person or by correspondence of any way?
7 involved in projects that weren't always successful, 7 Q. Well, let's start first in person.
8 correct? 8 A. No.
9 A. The projects at that time that T was aware 3 Q. How ahout e-mail correspendence?
10 that he was not successful that I mentioned was the 10 A. 1don't think it would have been e-mail at
11 gaming industry. I was not aware specifically of any 11 that point in time.
1z project as far as building a building at that time that 12 Q. Okay. And any other iype of correspondence
13 was not successful. 7 13 other than just your receiving marketing materials?
14 Q. But you didn't do anything to find out 14 A. T think that would have been the extent.
15 whether or not that was, in fact, the case, correct? 15 Q. 1wantto go over with you some of the
16 MR. TURKEL: Object to form. 16 documents we have gotien from your attorneys. I'm
17 A. No, 1 did not, and 1 did not feel it was 17 going to you hand what T have marked as Exhibit 1.
18 necessary. 18 MR. TURKEL: What you are showing him now are
19 BY MS. VALIENTE: 19 copies of the originals; that whole rigamarole you
20 Q. But certainly, you realize that he is not 20 just went through or not? Are these others?
21 infaflible, correct? 21 MS. VALIENTE: What I'm showing him are -
22 A. None of us are. 22 they came from the production we got from you guys
23 MS. VALIENTE: We can take a break if you 23 [ think either yesterday or the day before.
24 would like. 24 MR. TURKEL: Net necessarily this stack of
25 MR. TURKEL: Sure. 25 the originals, right? ]
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1 MS. VALIENTE: This one I didn't ask for the 1 that you kept in your files? |
2 originals of. When we get to the ones where we 2 A, Yes,
3 have originals, I'll show him both the copy and 3 Q. Okay. Turning to Exhibit Ne. 2, Do you
4 the ariginal. 4 recognize that document? s
5 MR. TURKEL: What I'm getting at is, do you 5 A. Yes,1do,
6 have copies for me on these? & Q. What is it? :
7 MS. VALIENTE: No. Sorry. 7 A. Just looking for --
8 (Discussion off the record.) 8 Q. Sure. Just take your time t¢ read through
S BY MS. VALIENTE: 5 it. , ‘
1¢ Q. 7Tjust handed you what was marked as Exhibit 10 A. This wouid have come with the purchase
11 No. 1. Can you tell me what that document is or doyou |11 contract, and it was telling us who to send the deposit
12 recognrize that document? 12 ta.
13 A, Yes, 1do. 13 Q. Okay. Iseethatthe letter -~ the first
14 {Exhibit No. 1 was marked for 14 sentence says, "Enclosed plsase find the purchase
15 identification.) 15 contract for unit 1802 at Trump Tower Tampa, as well =
16 BY MS. VALIENTE: 16 the condominium documents regarding the same." Do yoa |
17 Q. What do you understand that document to be? 17 recal] receiving the condominium documents along with %
18 A. Tt's a letier from us in which we sent the 18 your purchase contract?
19 deposit moneys to -- for our condominium wt. 13 A. Tammnot sure if the condormmum document {s
20 Q. The letter is dated August 17, 2005, correct? 20 the very thick document. Ifthat's the case, yes, we
21 A. Yes. 21 did get that.
22 Q. Is that the time that you sent in your 22 (. Okay. Now, did this letter come to -- do you .
23 deposit? 23 remember - did this letter come to you in Connecticut
24 Let me back up. It says -- the lefter says 24 ot where was this letter sent to? :
25 that the additional deposit is enclosed herewith. To 25 A. T'm going to say that it came to us in f
Page 51 page 53|
1 your recollection, did you send at least 2 portion of 1 Connecticut, .s
2 the deposit along with this letter? 2 Q. Okay. Do you remember receiving the purchase %
3 A. Yes., And there would be or should be 3 agreement in: the condo documents? 5
4 somewhere in zl1 of the documents a FedEx -- that was 4 A, Again, if the purchase agreement is that big, i
5 sent FedEx or some sort of documentation from FedExas | 5 thick binder?
6 to when it was sent. 6 Q. 1will actually show you the documents later
1 Q. What was the total amount of the deposit that 7 on, so we will wait -~ we will wait until we get there.
8 you paid for your unit in the project? 8 Let's mark this as Exhibit No. 3. Well, before |
9 A. Ibelieve it's this number right here, the 9 we move on to the next exhibit, back to Exhibit No. 2. §
10 94,000. 10 Did vou recognize that as one of the documents that ;
11 Q. Do vou know what is the amount that you — 11 came from one of your files that you kept at home?
12 strike that, 12 A, Yes.
13 Have you received a return of any portion of 13 Q. TI'm going to show you what we have marked as ,
14 your deposit? 14 Exhibit No. 3. Do you recognize that document? i
15 A. We received half of our deposit. 15 {Exhibit No. 3 was marked for
16 Q. Sowhat is the amount of the deposit that you 16 identification.)
17 paid that you have not -- that has not been returned to 17 A. Yes.
18 you? 18 BY MS. VALIENTE:
18 A. 75,599.90. 19 Q. Isthat also a document that came from your
20 (Exhibit No. 2 was marked for 20 file that you kept at home?
21 identification.) 21 A, Yes.
2z BY MS. VALIENTE: 22 Q. Okay. Mr. Robbins, let me show you what I
23 Q. Tam going to hand vou what we have marked as 23 have marked as Exhibit 4, and I'm also going to hand
24 Exhibit No. 2. Before I do that, let me go back to — z4 vou what I believe is the original of that document. H
25 on Exlub:tt No. 1, do you recognize that a3 a document 25 Do you recognize Exlnblt No. 4‘? g
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Page 54 Page 56
1 (Exhibit No. 4 was marked for 1 document, around what time period?
2 " identification.) 2 A. Purely a guess, but I'm going to say around
3 A. Yes, Ido. Ibelieve this -- the very 3 the time of the social function down here with
4 original was in a spiral-bound color format, which I 4 Mr. Trump. Maybe just prier to or just after, but
5 don't recall having, Not that 1 didn't get, but 1 5 around that time frame.
6 didn't recall having and I did not give that to my 6 Q. So is this a document that you saw before you
7 attorneys because I did not have the spiral-bound one, 7 signed the purchase agreement?
8 but I recall this document, yes. 8 A. Tthink, yes, becanse of the fact that it has
9 BY MS. VALIENTE: 5 got the two units marked on it, and that it shows floor
10 Q. Because you've got in front of you the copy 10 plans and the building itself. SoIwould say ves.
11 that I marked Exhibit 4. Then you have another copy 11 Q. Are you absolutely certain you saw it before
12 next to you. 12 the purchase
13 A, Right. 13 A, I'mnot absolutely certain.
14 Q. So the unmarked copy, that is not the 14 Q. IJustto be sure, can you flip through the
15 original? 15 vnmarked document and then flip through the copy and
le A. The original for me? 16 tell me does it look like the copy has every page that
17 Q. Right. When I mean original, I mean the 17 is int your -- T just want to be clear. Is that the
18 original that you received from the Trump Tower Tampa ;18 document -- that's the document that came from your
19 project. 18 file, the unmarked copy, correct?
20 A. The very original, the one that was spiral 20 "A. It'snot here.
21 bound, T do not reniember receiving at afl. Somehow I 21 Q. Tustto be clear, the document that is not
22 got this, but I don't recall having a spiral bound one. 22 marled, is that the document that came from your file,
23 Q. So you dorr't recall ever receiving a spiral 23 your physical file? ‘
24 bound copy? 24 A. Yes,
25 A, Ne, 1donot. 25 Q. Iwantto take a look at the last page of
Page 55 Page 57
1 ). How do you know there was a version of that 1 Exhibit 4. As you said, that last page is not in the
2 document that was spiral bound? 2 unmarked version. Do you recognize that last page?
3 ‘A, 1saw one, 3 A. Yes. _
4 Q. Okay. Where did you see it? Do you 4 Q. Where did that last page come from? Do you
5 remermber? 5 know? '
& {Discussion off the record.) 6 A, Again, I do not know.
7 BY MS. VALIENTE: 7 MR. TURKEL: For the record, the page you are
8 Q. I'will move on. 8 referring to is 495. So when you say it's not in
9 MR. TURKEL: Let me ask you this -- we are 9 the unmarked version, just so the record is clear,
10 going to call what you have marked -- what is 10 you are saying the unmarked version?
11 actually attached to the depo is a copy of what 11 MS. VALIENTE: Ends at PO0494.
12 appears to be an original copy. Is that a fair 12 MR. TURKEL: Right. Was this copy page
13 way to describe it? 13 produced? Obviously, it was sequentially.
14 MS. VALIENTE: Right. We are not calling it 14 MS. VALIENTE: Right. It was in that
15 an original because from what T understand -- let 15 production.
1§ me back up. 16 MR. TURKEL: I don't know. Iwould just
17 BY MS. VALIENTE: . 17 say -- just so the record is clear -- it may have
18 Q. The document that has not been marked as 118 been left out of the original copy and
13 Exhibit 4, where did that document come from? Doyou 19 inadvertently - '
20 know? 20 MS. VALIENTE: Or it may have been a second
21 A. Ido not know. 21 page not part of that.
22 Q. Okay. Do you remember when you received that |22 BY MS. VALIENTE:
23 document? 23 Q. Mr. Robbins, can you flip through Exhibit 4
24 A, No, 24 and tell me where, if any, you believe there are any
25 Q. De you remember when you first saw that 25 misrepresentations in that document?
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Page 58 Page 60|
1 MR. TURKEL: Otject to the form, 1 things that we need to persuade a jury that you
2 " BY MS., VALIENTE: 2 are right and you are wrong. Because of that, I'm
3 Q. Take your time. 1f you could read it over 3 worried that I don't get the original back. 1
4 and Tet me know if you see anything that you would 4 could tel} you this: Twould not have problem
5 consider a misrepresentation. 5 with you referring to it ag Exhibit 5, using it
6 MR. TURKEL: Again, object to the form. 6 throughout his questioning, and then the minute 'E
7 A. Can you ask your question again? 7 you are done with that exhibit I will take it out !
B BY MS. VALIENTE: 8 there and get a copy made of it. i
"9 Q. Is there anything jv that document that you g MS. VALIENTE: That's fine. . 4
10 would consider a misrepresentation? 10 MR. TURKEL: You don't have to put a sticker {3
11 MR. TURKEL: Object to form. 11 on it. We will just call Exhibit 5, the Views. I
12 A. No. 12 Did we produce multiple Views volumes? Iknow {
13 BY MS. VALIENTE: 13 there was more than one.
14 Q. We're still on Exhibit 4, You see the 14 MS. VALIENTE: There has been multiple |
15 document has what's called Bates labels on the lower {15 versions. §
ig right-hand corner? 16 MR. TURKEL: As to this specific witness? f
17 A, Yes. 17 MS. VALIENTE: No. There was just one Views. [
18 Q. 1f you could you turn to the page that is 18 We will call Exhibit § the Views. Previously, the i
19 PO0481. 19 plaintiff had produced a copy of the portion of b
20 A, Yes. 20 the first page of the document and that Bates ’
21 Q. If you look at the third paragraph on that 21 number was P00494, §
22 page, do you see where it says -- starting at the end 22 MR. TURKEL: What is 4977 ;j
23 of the second line of that third paragraph, it says 23 MS. VALIENTE: 497 is this. :
24 that the building is designed by Smith Bames 24 MR. TURKEL: Which is an invitation.
25 Santiesteban Architecture. Do you see where that 25 MS. VALIENTE: It's 2 clipping of a newspaper
Page 59 Page 61 |
1 docurnent tells you that document is designed by the 1 article. :
2 Smith Barnes architecture firm, correct? 2 MR. TURKEL: What we'll do is this: When we
3 A, Correct. 3 go make the copy, we will take 496; we will put
4 Q. And it doesn't say it's designed by Mr. Trump 4 that on top of the copy we make, and then what I i
5 or the Trump Organization, correct? 5 will try and do before you leave today or at the ;
6 A, No, it does not. 8 - very latest, when we get this back is, we will H
7 Q. Allright. The production we got from you 7 Bates stamp the rest of that Views 496 A, B, C,
8 guys just had a first page like this of the Views, g and, D. That way we will have a nice record of
] which is a much longer document. Is there any way 9 what 496 is.
10 to — do you have any objection to marking the 10 MS, VALIENTE: Since there are multi Views §
11 original? 11 produced throughout this case, just to be clear, §
12 MR. TURKFL: Was the original which we are 12 it's the one that says spring 2005 issue cne on ;
13 going to mark part of the originals that were 13 it, %
14 given to you for this specific witness? 14 {Exhibit No. 5 was marked for
15 MS. VALIENTE: Yes. 15 identification.) |
16 MR. TURKEL: And we want to matk the original |16 BY MS. VALIENTE: g
17 why? You don't have a full copy there or -- 17 Q. So, Mr. Robbins, I will hand you what we are 5
18 MS. VALIENTE: Nc What was givento us was |18 marking as Exhibit 5, and first, I will ask you ~- do 3
18 just the cover page. 19 you recognize that as a document that came from your 1
20 MR, TURKEL: We didn't run a copy of it. 20 file that you kept at home? |
21 MS. VALIENTE: No. 21 A, Yes. ' %
22 MR. TURKEL: No, I don't have a pr oblem with 22 Q. Okay. Do you remember when you received that
23 that, The only problem I have is this: We would 23 document?
24 probably want the original for trial because we 24 A. No, Idenot. But based on the date that is 3
25 may need the original to do blowups or other 25 1mtcd on hex e, I would have to say p1 obably Wxthm a |
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Page 62 Page 64 |
1 month of sometime in the spring of '05. No later than 1 specifications subject to change without notice." ;
2 " that probably. z Q. Soyou would agree that that statement says 7
3 Q. Did you read that document fiom cover to 3 that you can't rely on oral representations as <
4 cover when you received it? 4 correctly stating the representations of the developer,
5 A. Yes, 5 correct?
& Q. Did you read it before you signed the 6 MR. TURKEL: Object to form.
7 purchase agreement? 7 A. Can you repeat that question?
g A, That, I cannot remember. I can’t recall. 8 BY MS. VALIENTE:
9 Q. Okay. Can you take a look through the 9 Q. Sure. Let merephrase. The statement ,
10 document and tell -- take your time. Tell me if you 10 specifically says the presentation of these materials i
11 see anything on that document that you would considera | 11 does not constitute any representation or wartanty by %
12 misrepresentation. 12 Donald J. Trump, correct?
13 MR. TURKEL: Object to the form. 13 A. Correct. ;
14 A, Tthink on: the very back page -- and this one 14 Q. And the statement also says that you g
15 doesn't have your Bates number on it. But on the very 15 shouldn't rely on any statements if they are not in the :
16 back page, it does say that it's a development of 16 prospectus; is that correct? }
17 Donald I. Trump and SimDag. 17 A, Correct. ﬁ
18 BY MS. VALIENTE: 18 Q. Now, other than the statement a development ;
19 Q. Is that the only statement you seg? 18 of Denald J. Trump and SimDeg-RoBEL, LLC, that appears [
20 MR, TURKEL: Object to form. 20 on that last page that we talked about earlier, you f
21 A. Again, he keeps referring to the partnership, 21 never asked anyone to clarify for you what exacily - E
Z2 which I know now, as I sit here today, was not a true 22 what Mr. Trump's exact involvement in the project was, §
23 partnership. 23 did you? i
24 BY MS. VALIENTE: 24 MR. TURKEL: Object to form.
25 Q. Okay. fyou could turn back to the last 25 A. No.
Page €3 Page 65
1 page of the document. If you could fock at - can you 1 BY MS. VALIENTE: i
2 read 1o me - do you see the very bottom of the 2 Q. Did you do anything or did you read the %l
3 document? : 3 prospectus to make sure or to find out what the 3
4 A, Yes 4 prospectus said about Mr. Trump's involvement in the )
5 Q. Can you read what that says, please? Read it 5 project? ‘ %
€ out loud, please. 6 A, Tread the prospectus, yes. :
7 A. "This announcement is furnished to provide 7 Q. s it your recollection that the prospectus .;;
8 general information about the property described herein 8 made some type of misrepresentation about Mr. Trump's i
8 and is subject to change without notice. The S involvement in the project? b
10 presentation of these materials does not constitute any 10 A. Twould have to see the prospectus. %
11 representation or warranty by Donald J. Trump 11 Q. But sitting here right now, do you :
1z SimDag-RoBEL, LLC, or the Toni Everett Company and may ;12 specifically recall any statement in the prospectus |
13 not be relied upon by any person entity. 13 about Mr. Trump's involvement in the project? :
14 "Oral representations cannot be relied upon 14 MR. TURKEL: Object to form. B
15 as correctly stating the representations of the 15 A. No. i
16 developer. For correct representations, references 16 BY MS. VALIENTE: :
17 should be made to the documents required by Sectien 17 Q. Moving on to the next exhibit. I'm going to i
18 718.503 Florida Statutes to be furnished by the 18 hand you what is marked as Exhibit 6. Then I'm going "
19 developer to the buyer or the lessee. 19 to hand you two documents. There is actually -- the
20 "This offering is made only by the prospectus 20 first document there is a front and a back to that
21 for the condominium and no statemert should be relied 21 document.
22 upon if not made in the prospectus. This is not 22 They look like there is clippings from
23 offered to sell or solicitation. of offers to buy the 23 newspapers that have been attached to just a white i
24 condominium unit in states where such offet or 24 paper, and on the first document there is a clipping. /
25 solicitation cannot be made. Prices, p]ans and 25
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Page 66 Page 68|

1 the front side, and there is a clipping taped on the 1 Q. Okay. Do you recall whether you saw them :

2 " backside. Then the second document just has 2 clipping 2 before the - before you signed the purchase agreement?

3 that looks like a pictwre of the Trump Tower Tampa 3 A. Ithink after.

4 bujiding on the front. 4 MR. TURKEL: Are you done with Exhibit 6?

5 So let me give vou this, and let me ask if 5 MS. VALIENTE: VYes, I am.

6 you could take a look at those unmarked documents and & BY MS. VALIENTE:

7 just confirm to me that what has actually been marked 7 Q. Mr. Robbins, Fm going to hand you what we :

8 as Exhibit 6 are copies of the ummarked documents? 8 have marked as Exhibit 7, and also for the record if's

S A, Correct, S Bates No. P500. So I'm handing you what we have
10 (Exhibit No. 6 was marked for 10 actually marked as the exhibit. Then I'm handing you a E
11 identification.) ' 11 document that - T believe ~ is that the unmarked :
12 BY MS. VALIENTE: 12 document that I sent -- handed you -- do you recognize
13 Q. Arethe unmarked documents -- are those 13 that as a document from your file? E
14 docurnents that came from your file? 14 {Exhibit No. 7 was marked for i
15 A. Yes. 15 identification.)
18 Q. Do you know where those clippings came from? |16 A, Yes. ?
17 A. They came from the Tampa Tribune. 17 BY MS. VALIENTE: i
18 Unfortunately, T didn't write the date, but it's from 18 Q. Canyou confirm whether the unmarked ,
19 the tribune. 13 document - or whether the copy that we have marked as f
20 Q. Dovyou have a subscription to the Tampa 20 Exhibit 7 is a copy of the unmarked document? z
21 Tribune? Let me rephrase that. Did you have a 21 A, Yes. %
22 subscription to the Tampa Tribune in 20057 22 Q. And what is that document? §
23 A. No. Because we weren't here all of the time 23 A, "This is an e-mai! from Carmen Inclan to ‘
24 in 2005, so there wasn't any reasoen to. 24 Catherine Gouze about the Trump building that was going |
25 Q. Do you remember how exactly you got those 25 to be - that -- the Trumip project that was going fo be

Page 67 Page 69}

1 clippings? 1 built here in Tampa.

2 A. Yes. Either I happened to be in Tampa when 2 Q. Was this an e-mail that was forwarded to-you?

3 this was in the paper or my fiiend, in this case 3 A. No, It wasnot. Let me take that back. One

4 Catherine Gauze, might have saved it for me. I do know 4 second. Yes. It would have been forwarded.

5 she gets the St. Pete Times, so I don't know how this 5 Q. On the very top of the document where it ;

6 may have come about. There just seemed to be -~ as 1 6 looks like it has a header that says: "John %

7 said, I read both papers online, and there just seemed 7 Robbins-FW: Trump to build in downtown Tampa,” was that 4

8 to be more information about the project here in Tampa 8 something that your computer did on its own or did :

9 in the Tribune than the St. Pete Times. 9 somebody type that on there? :
10 Q. Do you know who actually cut out the 10 A. T think the computer did it because - I'm
11 clippings and -- 11 guessing -- my best recollection is that this was
12 A, Idid. 12 forwarded tome. It would have been forwarded from s
i3 Q. Youdid? 13 Catherine because 1 was in Connectiout. |
14 A, Yes, Idid. i4 Q). Do you remember when this was forwarded to %
15 Q. And you cut them out and you taped them on 15 you? ‘ z
16 the paper? 16 A, Wot exactly, but | would say pretty close to
17 A, Yes. 17 this date of 1/10/05.
18 Q. Is that - when we were talking earlier about 18 Q. Do you remember reading this e-mail that she
18 documents you kept in a binder, are those the documents § 19 forwarded to you? E
20 that you kept in your binder? 20 A, Yes 4
21 A. Yes. 21 Q. Do you remember reading this e-mail before
22 Q. Now, as you said before, there is no date on 22 vou signed the purchase agreement?
23 those clippings. Do you remember when you got those | 23 A, Yes. 1think it was before.
24 specific -- or saw those specific clippings? 24 Q. Areyou 100 percent certain?

[N ]

A. No, Idon't.

25
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Page 70 Page 721},
1 there, yes. 1 A. Again, it's a news article from some source '
2 Q. Just to be clear, you don't know for certain 2 that ] made and kept with the other documents that 1 .
3 whether you saw it before the purchase agreement was 3 ‘was keeping. 5
4 signed? 4 Q. Now, it looks like -- it looks like this
5 A, Correct, yes. 5 might be part of an e-mail chain that was -- do you
6 Q. Can you read over the e-mail? You can read 6 know - is there a page missing from this or is there a
7 it to yourself. Tell me is there anything in that 7 pottion missing from this document?
8 e-mail that you would consider a misrepresentation? .8 A. 1don't know.
] MR. TURKEL: Object to the form. 8 Q. Do you know who sent you this document or how
10 A. Imean, as I read it now -- of course, 10 you got it?
11 there's always hindsight. The mayor's statement that 11 A, At this time, no.
iz she appreciates Mr. Trump's investment in Tampa, I 12 Q. Do you remember when you got it? !
13 think T would have to say she is speaking, obvicusly, 13 A. No. g
14 strictly as the mayor and to have someone of his 14 Q. Do you remember actually reading this i
15 caliber come here and build the buﬁdmg 15 document? g
16 BY M3, VALIENTE: 16 A, Yes. f
17 Q. But that's the mayor's statement, correct? 17 Q. Did you read it before you signed the E
18 A. Correct. ‘ 18 purchase agreement? :
19 Q. Again, if you look at the last paragraph of 19 A. I'm not sure. 3
Z0 that e-mail, the e-mail states: "Trump Tower Tammpais {20 Q. Again, if you could read this over. Tust ’
21 designed by the Tampa-based firm Smith Barnes 21 take your time and let me know if there is anything on i
22 Santiesteban Architecture, Inc." Then it also says 22 this document that you would consider a 3‘
23 that Turner Construction will build the project? 23 misrepresentation. g
24 A. Correct. Now, I do know as far as 24 MR. TURKEL: Object to the form. é
25 Mr, Trump's involvement, Mr. Trump is the one that 25 A. Tthink -- again, it mentions that the :
Page 71 Page 73 a
1 selected Turner Construction to build the building. 1 project will be called Trump Tower and will be ‘
2 Q. How do you know that? 2 developed in a partnership with local Tampa Bay area e
3 A. Iread that in the paper. 3 developers SimDag-RoBEL. The trouble T have with this ?
4 €. Moving on to the next exhibit. Oh, before we 4 and as I sit here today, I know that they threw the
5 do that, just for the record, we had -- or M, Turkel 5 word "partnership" around quite a bit. But T also know ;
6 had a color copy made of the Views article that we were 6 because I read the Jicensing agreement, so it gives me ;Ef
7 discussing earlier. That was the Views from spring of ¥ some trouble as I read this, that Mr, Trump has Z
B 2005, Issue One. So we have marked that color copy as 8 invested in the partnership and that I find out that it §
9 Exhibit 5. 8 was a -- just strictly a licensing agresment in which !
10 Mr. Robbins, I'm going to hand you what we 10 he sold his name. %
11 have marked as Exhibit 8. Exhibit § is a copy. 1have 11 BY MS. VALIENTE: j
12 also handed you an unmarked document. Cap you confirm |12 Q. Well, let's taik about that for a minute, ;
i3 the vrimarked document is a copy of what we have marked |13 You said vou read the licensing agreement? !
14 as Exhibit 87 I'm sorry. Let me rephrase that. Is 14 A, Yes, ] did. “
15 Exhibit 8 a copy of the unmarked document that you are 15 Q. When did you read it? .
i6 looking at? 16 A. Certainly not before signing any papers 3‘
17 (Exhibit No. 8 was marked for 17 committing us to this project because it had a
18 identification.) 13 confidentiality agreement. The way I found out about {
19 A, Yes. 19 the document o begin with was when SimDag sued 3g
20 BY MS. VALIENTE: 20 Mr. Tramp. At which time as 'm reading it - and then |
21 Q. Do you recognize the unmarked document -- do 21 I realize that the Trump Organization and Donald Tramp ;
22 you recognize the unmarked document as a document that  } 22 and SimDag were not uplront to my wife and 1. Tad we %
23 came from your personal files? 23 had that information early on, we would not have H
24 A. Yes. 24 continued on with the project. ;
25 Q What is that document? 25 Where I actually read the document because
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Page 74 Page 76 [
1 it was not available, it was attached to the complaint 1 was going to be a SimDag-RoBEL building. Had we
2 that was filed by our attorneys, and I did read the 2 even -~ had Mr. Trump built the building and it was his
3 document from cover to cover. 1t's somewhere between 3 building, it would have had certain value to it. 1
4 12 and 20 pages, T believe, but I read every bit of it, 4 don't care gbout the name myself. That doesn't — for
5 yes. 5 me to say T live in a T'rurmp building doesn't mean
6 Q. You didn't read it until this lawsuit that we 6 anything to me to say that to someone, but the fact
7 are here about today was filed? 7 that T live in a Trump building has a certain value.
8 A. Correct. Because it was not available to me 8 While we bought the condo to live in and be
9 unti} then. 8 our residence, that we -~ would think that at some
10 Q. Well, when did you -- this lawsuit between 10 paint in time if it were ever sold, it would have value
11 Mr. Trump and SimDag, that was filed back in May of 111 as a Trump building. Selling a SimDag-RoBEL building
12 2007. 12 would not have the value of a Trump building,
i3 A. Yes. 13 - Q. Soit's your opinion that because there is
14 Q. Youdidn't do anything to try and get a copy 14 the atrangement because the Mr. Trump and SimDag s in
15 of the license agreement at that time? 15 the form of license agreement, that the building was
16 A. As alayman not an attorney, I wouldn't have 16 not going to be a Trump building? Is that what you are
17 known about how to go about getting a copy of it. 17 saying?
18 Q. Did you try and ~- did you retain an attorney 18 MR. TURKEL: Object to form.
19 or did you -- let me rephrase that. 19 A. It was not going to be a Trump building in
20 Did you do anything to try and figure out if 20 that while Mr. Trump selected the Turner Construction,
21 you could get a copy? 21 for instance, and while they made some changes to the
22 MR. TURKEL: Object to form. 22 building itself, no, it was not going to be a Trump
23 A, No. 23 building. For me and my wife to pay the type of money
24 BY MS. VALIENTE: 24 that we were paying, | believe, we were lead under
25 (). Because a copy of the license agreemert was 25 false pretenses.
Page 75 Page 77
1 attached as an exhibit to the complaint that Mr. Trump 1 SimDag-RoBEL could not command that money for
2 filed against SimDag, 2 the building. They couldn't get that type of money per
3 MR. TURKEL: Object to form. Move to stnke 3 square foot. Everything being equal, they could not
4 ‘Was ihat a question? 4 command it on their name alone. No one in Tampa -- I
5 BY MS. VALIENTE: 5 take that back. 1, certainly, sitting here in Tampa
6 Q. By question is: So you never got a copy of 6 would not spend that money for & SimDag-RoBEL building
7 the actual complaint that was filed by Mr. Trump 7 when there were other buildings, other propetties in
8 against SimDag; is that correct? 8 Tampa that T could have looked at. I could have gone
9 A. Correct, 9 and felt the countertops. T could have looked at the
10 Q. Soljust wantto make sure. What was it 10 fixtures, the woodwork, the cabinets. You know, they
11 about -- let's take a step back. 11 were there, and knowing this now, we would not have
12 Was the first time you learned about this 12 gone any further,
13 license agreement -- was it in the news reports that 13 Q. Well, Jet's take a step back.
14 talked about the lawsuit between Mr. Trump and SimDag? | 14 A, Sure.
15 A, Yes. 15 Q. Now, you have said that you didn't do any
16 Q. What was it abowt what was in. those news 16 type of investigation. as to Mr. Trump's prior projects,
17 reports that made you believe that your -- what you had 17 correct?
18 thought was Mr, Trump's actual involvement in the ie - A, Correct,
18 project was nof, in fact, correct? 19 Q. The only thing you knew about them is what
20 A. My wife and 1 believed that we were buying 20 was just generally reported in the media, correct?
2l into a Denald Trump signature property that, again, 21 A. Correct.
22 Mr, Tramp had an investment in, was going to share in 22 Q. Well, how do you know whether or not -- how
23 expenses, and share in the profits, and the end result 23 do you know what M. Trump's role was with respect to
24 was going to be a Donald Trump building, 24 all of his other properties?
25 Aﬂer I read that in my mmd the end resu]t 25 MR TUR_KEL Object to form,
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Page 78 Page 80|,

1 A, Twouldn't know. AHTknow is that there 1 if he had stood up on that platform and said, I'm happy f
2 were Trump signature properties; and again, as 1 sit 2 to be here in Tampa; 1 love Tampa; it's going to be 2
3 here today, I know some he wholly owns; some are 3 great building, and I love my licensee, I would have

4 licensing agreements; others he is a partner in cne 4 enjoyed the rest of the evening on a social basis. And
5 form or another. I wouldn't know that. He has many 5 then the next moming I would have been beating my feet
6 holdings, many buildings, and I just wouldn't know. 6 out of this deal. It's just -- a Trump licensed

7 Q. Right. Soyou don't know that Mr. Trump's 7 building to me is not 2 Tramp building building. [
8 involvement in other buildings that have been built and 8 Q. Well, you don't know that, though, because H
9 are considered Trump buildings was any different than ] you don't know whether his other Trump buildings has é
10 his involvement in this building, do you? 1¢ been licensed -- under license agreements, do you? f
11 A. Twas pot personally involved in those, and 11 A. You don't know what my feeling is and my 1
12 this one I do have personal involvement. Soyouknow |12 wife's feeling is, and you couldn’t possibly know. ;
13 we can talk about the other buildings, but the cne that 13 That's what we are basing this on. Not whether do1 ;
14 pertains to me most is Trump Tower Tampa. 14 know if something built in California was a Trump i
15 Q. Right. But from what I undersiand -- my 15 building or & license agreement, or something built in 2
16 understanding of what you are saying -- and please if 16 Chicago was a Trump building or a license agreement. E
17 my understanding is incorrect, let me know. My 17 Those things don't matter to me from the standpoint ,g
18 understanding of what you are telling me is that when 18 that the only transaction I have is Trump Tower Tampa, |}
19 you read about the existence of a license agreement, 19 and 1 know that Mr, Trump was not forthcoming and not
20 you made the assumption that the building that you were {20 up front with us when we invested into this building. é
21 buying into was not going to be a Trump building; is 21 Because he was not up front with us, I feel E
22 that correct? 22 that -- we can use whatever we want, bait and switch, Z
23 MR. TURKEL: Object to form. 23 fraud, deceit, covert, because of the fact that this i
24 A, Yes 24 license agreement also had confidentiality agreement !
25 BY MS, VALIENTE: 25 that we were not supposed to know abaut. Ifthese two é
Page 79 page 81|

1 Q. How can you make that assumption when you 1 individuals didn't sue each other, we wouldn't have g
2 don't know what Mr. Trump's involvement was in his 2 known.
3 other buildings that are considered Trump buildings? 3 Q. You said you read the hcense agreement, Did :
1 MR. TURKEL: Object to form. 4 you -- do you remember seeing anything in that license !
5 A. T can make that assumption because this is 5 agreement that talked about -- let me rephrase that. i
6 the only one that's important to me. My wife and I had 6 Is it your understanding -- based on your reading of .

7 substantial money involved in this, and that was 7 the license agreement, is it your understanding that \g
8 important to us, and we were not going to get what we 8 all Mr, Trump did was give SimDag its name and that was 3
9 were paying for. g #? s
10 BY MS. VALIENTE: 10 MR. TURKEL: Object to form. .
il Q. But as we talked about earlier, what was 11 A. No. Mr. Trump invested in the building, and %
12 important to you was that the building actually looked 12 he was going to, again, share in expenses and share in ;
13 like 2 Trump building; that the quality of the building 13 the profits, and he was going to take profits out of :;
14 -- because as you said, you know, the Trump building 14 the building in two different ways. Profits on, :
15 has value. It was important for you that the building 15 basically, what was sold, and he was also going to take :
16 be of the standard of a Trump building; is that 16 fees out under the licensing agreement. g
17 accurate? _ 17 Q. Andyou read -- I'm sorry, I just wantto be i
18 MR. TURKEL: Object to form. 18 clear. You read every single page of the license iﬁ
18 A, Correct. 19 agreement? §
20 BY MS. VALIENTE: 20 A. Yes,Idid.
21 Q. What makes you believe that that would not 21 Q. So is it your understanding of the license %
22 have been the case had the building been built? 22 agreement that ofher than what you just described, that
23 A. When Mr. Trump had presented himself herein |23 he had no other responsibility with respect to the s
24 Tampa in front of the mayor, in front of me and my 24 project? P
E_ w1fe and ﬁom what I read now, 600 oI 50 other people 25 MR TURKEL Ob_]ECt to the form {
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Page B2 Page 84|
1 A. He did say because it was his name he wanted 1 BY MS. VALIENTE: '
2 " to be sure that SimDag-RoBEL lived up to that name. 2 (). What is the other thing or other things if :
3 BY MS. VALIENTE: 3 there are more than one?
4 Q. Well, isn't it true, Mr. Robbins -- doesn't 4 A. Just to be up-front about how the entire deal
5 the license agreement specifically say that Mr. Trump 5 was put together. In other words, coming inte town as
& is going to review the plans and specifications and 6 a partner investing in the building, sharing in the ‘
7 ensure that the building that's built meets the Trump 7 profits. The entire way the thing was put together, to
B8 standard? 8 me, was just underhanded. Just be up-front with me and :
9 MR, TURKEL: Object to form. 9 let me make a well-informed decision. :
10 A, Yes. 10 T don't think I can make a well-informed
11 BY MS. VALIENTE: 11 decision without having all of the facts and having to
1z Q. I'msorry. The answer to the question was 12 wait years and having those facts come ot because
13 ves? 13 SimDag and Trump got into a fight with one another and
14 A. Yes. 14 then becanse Trump sues because he was not being paid
15 Q. Tsn't that what you and your wife were 15 his fees and SimDag sued because he broke the
16 concerned about? Doesn't the license agreement 16 confidentiality agreement. And, you know, a nuraber of
17 specifically say that Mr, Trump is going to ensure that {17 people were left here as broken bodies because these
18 what you and your wife were concerned about was 18 guys are fighting over large amounts of money while the
19 fulfilled; that the building locked like a Trump 19 little guy is sitting here with nothing. We don't ;
20 building? 20 have -~ as 1 sit here today, I do not have the Trump ;
21 MR. TURKEL: Object to the form. 21 Tower condominium unit 1802, which would give me the i
22 A. My concern is T don't like being lied to, and 22 same view that I'm looking at over my shoulder right f
23 M, Trump and his organization not being up front. 23 now. 1 don't have that, I don't have my -- half of my %
24 Again, 1 just have to go back, and I would say it here, 24 deposit. I have nothing. ‘
25 and I would say it in front of a judge, and T would say 125 Q. Okay. Well, then is it fair to say your
Fage 83 Fage 85 é
1 it in front of a jury that he was not up front with us. 1 problem is that the building didn't actually get built? %
2 And I would not -- as ] mentioned, my wife and I are 2 MR. TURKEL: Object to the form. Y
3 from blue coltar backgrounds. 3 A. That's one of the problems. 5
4 We would not take this type of money and put 4 BY MS. VALIENTE: A
5 it in this type of transaction, and that's what I'm 5 Q. 'Well, if the building had been built and it ?E
6 going to call it a fransaction, whetkier it's the 6 looked like everything that you had believed the ;&
7 licensing agreement or not. It can be the same 7 building would lock like and it was Trump Tower Tampa, 3
8 building, but he was not up front with me and my wife 8 and it looked like vour concept of the Trump building, ;
5 and others. To me there is just something lacking in 9 would you be living there right now?
10 that. 10 MR. TURKEL: Objectto form.
11 Q. Butwhat I'm asking you is, isn't it correct il A. TfT couid have gotten out of the deal and
12 that under the terms of the licensing agreement 1z gotten everything I paid into it, no. '
13 Mr, Trump promised to accomplish exactly what youand {13 BY MS. VALIENTE:
14 your wife expected to be done -- is that the building 14 Q. Why?
15 when completed would Jook like a Trump building; isn't |15 A. You just have to understand me, I'ma
16 that correct? 16 principle person, and this is the way I live my life. i
17 MR. TURKEL: Object to the form. 17 You know, he was not up-front with me, and [ would not
18 A. Yes. 18 have moved into the billing, no. If it was complete
13 BY MS. VALIENTE: 19 and someone said to'me you can have all of your money
20 Q. Sois it fair to say when you talk about 20 back or you can move into this building and it's 3
21 being lied to, what you are referring to is just the 21 exactly the way it was supposed to be, no, I would not ;
22 failure to use the temm "license agreement.” Is that 22 have moved in, no. ?
23 fair? 23 Q. Okay. Andyou wouldn't have moved in just §
24 MR. TURKEL: Object to form. 24 simply because the arrangement was a license é‘
A. That's one thing, 25 agreement and not some other type of }}
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rage 86 Page 88 |:
1 arrangement? 1 the University of Florida, and I think his name was
2 MR. TURKEL: Object to the form. 2 Dr. Creps, He carne in and they determined that by
3 A. Will you say that again, please? 3 putting in, approximately, 11-foot thick concrete {
4 BY MS. VALIENTE: 4 platforms over the top of caissons, it could solve the ﬁ!
5 Q. You're saying if the building had been 5 problem,
6 completed, if it Jooked like a Trump building, you 6 Q. Do you know whether the problem ever got
7 still wouldn't have moved in; and is the reason you are 7 solved?
8 saying that was you weren't told that the specific 8 A. [knew they were working on the problem and “
9 arrangement between Mr. Trump and SimDag was a license | 9 whether or not those platforms were actually putin, 1 |
10 arrangement? 10 don't know. T'm not sure what the time frame -- the ;
11 MR. TURKEL: Object to the form. 11 timeline is now from that unti! when Mr. Trump filed zfj
12 A. This was going to be my home. I 'was going o 12 his lawsuit. ¢
13 come hers svery day, stay here, spend pretty much the 13 Q. Do you remember reading a story that the soil gs
14 rest of my life in this building, and that would always 14 issues caused an increase in the construction costs for
15 be gnawing af the back of my mind. Again, this is me 15 the building? {
16 and the way I am. 186 A, Correct. f
17 No, I would not have moved into the building. 17 Q. Youremember reading that? 4
18 Tt could be there -- I could Took at it right now and 18 A, Well, let me back up. If1didn't read it, §
19 have no regrets that T didn't move into the building 19 fogic would tell me that the fact that they have to do E
20 because he was not up-front with me and that's just the 20 fhis additional work, if's going to be additional 15
21 way 1 am. 21 maoney, ves. 3
22 BY MS. VALIENTE: 22 Q. Sowhy are you - let me rephrase that, i
23 Q. Okay. There is something clse I want to 23 Tsn't it just as probable that the reason the building i
24 clarify, Is it your belief that the building didn't 24 didn't get built was because of soil problems had led i
25 get built because of the lawsuit between Mr, Trump and 25 to increased construction costs, which had nothing to ’f
' Page 87 Page 89 ;
1 SimDag? 1 do with the Jawsuit between Mr. Trump and SimDag? §
2 A, Well, Mr. Tromp could pull his name out for 2 MR. TURKEL: Object to the form.
3 three specific reasons, but -- and he did pull his name 3 A. Idon't know that. I couldn't answer that. %
4 out because SimDag wasn't paying him his fees. Sol 4 BY MS. VALIENTE: i
5 would say that's a large part of why the building 5 Q. Right, You don't know that, correct? %
6 didn't get built. 6 MR, TURKEL: Objectto the form.
7 As soon as the Trump name was off the 7 A, Right.
8 building, he would pull his name out because 70 percent | 8 BY MS. VALIENTE:
9 of the units weren't sold. He could pull his name out 9 Q. When the lawsuit was -- when Mr. Trump filed
10 because they didn't break ground within 18 months, and |10 the lawsnit against SimDag, there was a lot of
11 he could pull his name out if they weren't paying him, 11 publicity in the paper about it, comrect? :
12 and he did. So at that point [ think it was a death 12 A, Yes, Some. i
13 note, 13 Q. Okay. You don't remember reading any ;
14 Q. Well, the lawsuit happened in May 2007. Do 14 articles that talked about the fact that Mr. Trump was
15 you remember prior to that period of time hearing about 115 actually trying to help -- even after the lawsuit was
16 problems that the building was having? 16 filed, actually trying to help SimDag get financing for
17 A. Yes. There were problems with the soil. 17 the buiiding?
18 Caissons were being driven into the ground. And, 18 A. 1didn't read that, and I don't know that
19 again, while I was here I could see -- and 1 was happy 19 M. Trump was helping to get financing. Iknow
20 at that time based on what I knew, I could see activity 20 M. Trump did say for him this building was not 2 big ‘
21 there. I could see the large crane and actually people 21 deal. It was a small -- I think he referred to it as a i
22 working there. Twas happy about that, Then I read 22 small building in Tampa that he could pay for out of §
23 that they ran into a problem that — again, layman's 23 his back pocket. §
24 terms, soft spots within the soil. 24 Q. Let's move to the next exhibit. Thisisa §
25 S1mDag contacted a geologlst ﬁom I beheve 25 copy f01 you Let me hand you E;\h1b1t No 9 and the E
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Page %0 Page 92|
1 I'm going to also -~ like we have done before, I'm 1 taped onto a white document. Do you know who actually
2 " going to hand you an unmarked document. The unmarked 2 cut out the article from the newspaper? q
3 document, do vou recognize that as a document that came 3 A, Yes, 1did.
4 from your personal files? 4 Q. | see on the top of the document there is ‘
5 {Exhibit No. 9 was marked for 5 like a small piece of paper that has been taped on it
6 jdentification.) 6 that looks like it has typing on it that says:
7 A. Yes. 7 St. Pete Times, business section, February 17, 2005. é
8 BY MS. VALIENTE: 8 Did you type that out?
g Q. Can you confirm what we have marked as 9 A. Yes, 1did.
10 Exhibit 9 is a copy of that unmarked decument? 10 Q. Okay. And you taped that on the top of the !
11 A. Yes. i1 document? i
12 Q. This looks like a printout from the TBO.com 12 A. Yes. |
13 Web site. Did you print this out yourself? 13 Q. How did you get this newspaper article? j
14 A, Tm going to say, yes, I did. 14 A. Because 1 actually have the article, I'm ;
15 Q. Do you remember when you printed this out? 15 going to say that I was in Tampa and actually gof a
16 A. No. I think probably pretty close to the - 16 copy of the paper. \j
17 publish date because if T did this in Connecticut -~ as 17 Q. Did your wife have a subseription to the b
18 1 said, T read the Times and the Tribune online. IfI 18 St. Pete Times that you received here in Tampa? ‘
19 read the article at that time, I would have prmted it 19 A. No. Catherine Gauze did. 3
20 at that time. 20 Q. Didyou? ;
21 Q. Do you remember reading this article? 21 A, My wife wasn't living in Tampa full time at %
22 A, Yes, 22 that time. She was just here for business between here :
23 Q. Okay. Do youremember whether you read it 23 and Connecticut. %
24 before you signed the license agreement? 24 (. Butyou said if you have -- the fact that you %
25 MR. TURKEL: Object to form. I'm sort of 25 have the original newspaper article means you actually
Page 91 Page 893 |
1 sure my guy never signed the license agreement. 1 physically got the paper in February of 20057
2 BY MS. VALIENTE: 2 A, Correct. Because I think Febroary 18th was
3 Q. TI'm sorry. Do you know whether you read this 3 the date of the appearance by Donald Trump here, I |
4 before you signed your purchase agreement? 4 believe. F
5 A. No, Ldonot. 5 Q. Sois this a clipping from Catherine Gauze's |
8 Q. Let's move on. I'm going to hand you what we 6 newspaper? g
7 have marked as Exhibit 10. For the record it's Bates 7 A. Either at that time we were staying at i
8 No. P00503 and P00506. Then like before, I'm going to 8 Catherine's condo with her or we were staying at the &
9 hand you an unmarked document that is clippings from a 9 Sheraton on Cypress. It was either Catherine's paper i
10 newspaper that is taped to the front and back of the 10 or 1 bought the paper. Either way. “i
11 document. First, do you recognize the unmarked i1 Q. Do you remember actually reading this i
12 docurnent as a document that came from your personal 112 article? ;%
13 files? 13 A. Yes, ¢
14 (Exhibit No. 10 was marked far 14 Q. Did you read it before you signed your :
15 identification.) 15 purchase agreement? ;
16 A. Yes. 16 A. Tmnotsure because T can't remember --the |
17 BY MS. VALIENTE: 17 answer to these questions is I can't remember whenT
18 Q. Can you confirm that what we have malked as 18 actually signed the purchase agreement. i
19 Exhibit 10 is a photocopy of the unmarked document that 19 Q. Okay. Let's see, because the purchase :
20 you are also looking at? 20 agreement we have is dated in August 2005.
21 A. Yes. 21 A. Therefore, I would have read this before I
22 Q. Actually, can 1 see those two real quick? 22 signed.
23 A. (Witness complies.) 23 Q. Okay. Let's -- I want to take a ook at some :
24 Q. Do you know who cut out -- it looks like the 24 of the statements in this article. If you look af -
25 document is an artche from a newspaper that has been 25 on the ﬁ1 st page and Im gomg to 1efe1 to the copy 1
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Page 94 Page 96|
1 This is Bates No. P0050S, That's the first page of the 1 A. "Then it was just a matter of the deal making ;
2 " article. 1f you look there are three columns on the 2 its way through the details, said Simon, managing
3 front page? 3 partner of SimPag, LLC."
4 A. Yes. 4 "For the next several months, there wete
5 Q. Ifyou look at the second column three 5 nearly daily phone contact between the local developers
6 paragraphs down where it starts with Howell and 6 and Trump's senicr counsel and property managermerrt
7 Sheppard - do you see where I'm pointing to? 7 team. Trump representatives flew down on several
8 A. Yes. 8 ocecasions to walk the site and meet with the project's
9 Q. Itsays: "Howell and Sheppard had found a g architect, contractors, and marketers.
10 promising parcel along the Hillsborough River inthe {10 "Once they came to terms on an agreement
11 heart of downtown." 11 Trump's people didn't hesitate to tweak SimDag-RoBEL's
12 A, Yes. 12 initial plans: Adjusting the traffic fiow through the
13 Q, Then if you look over to the next column at 13 jobby, approving high-end finishes and fixtures,
14 the end of the second paragraph, the last sentence i4 _ helping to design everything from elevator entrances to
15 there it says: "Their proposal: A 52-story luxury 15 the wine cellar to the guest suites. ;
16 condo project on 1.5 acres.” Do you see where itsays |16 "Among the amenities added for residents with :
17 that? : 17 professional-grade kitchens but no time or interest in '5
18 A, Yes. 18 cooking; computer-touch scréens in each condo that I
19 ). Then at the very end of the third column on 18 allow owners to reach the building's coneierge and g
20 the front page it says, the last sentence: "At one 20 valet, as well as order room service from the 3
21 weekly meeting, Dagostino, at 34 the youngest of the |21 restaurant on the ground level." %
22 group rationally suggested, What if we call it Trump 22 Q. So, Mr. Robbins, it's fair to say these ‘i
23 Tower?" Do you see that? 23 paragraphs tell you that Mr. Trump did have a a
24 A. Yes. 24 significant involvement in the final plans for the
25 Q. Then it goes on to say: "The partners 25 billing, correct? e
Page 85 ' Page 97 ;
2
1 laughed, 1eft, and returned a weel later convinced it 1 MR. TURKEL: Object to form. :
2 wasn't such a dumb idea after all. Through some of 2 A. Well, I think it's also fair to tell you that b
3 Dagostino's real estate contacts in New Jersey, they 3 T read Mr. Truinp's deposition also.
4 sent out feelers to the Trump Organization." Do you 4 BY MS. VALIENTE:
5 see where the article says that? 5 Q. No. I mean, 'm asking you about what is in
6 A, Yes. & this article that you read before you signed this
7 Q. Now, so you would agree that this docurment 7 purchase agreement. ;
8 tells you that this was not Mr. Trump's concept. This | 8 A. That's fair. :
9 was SimDag's concept; is that correct? 3 Q. What it says bere is it's telling you that
10 MR. TURKEL: Object to the from. 10 Mr, Trump had a role in the final design of the
11 A, Correct. 11 project, correct?
12 BY MS. VALIENTE: 12 MR. TURKEL: Object to the from.
13 Q. Then on the second page, which is PO0506, if |13 A. Yes. Tt says terms as far as traffic flow, !
14 vou look -- again, there are three colurmns on that 14 elevators, and fixtures/finishes. As it says here:
15 page. If you look at the first column on the far left, 15 Helping to design everything from elevator entrances to
16 it's about the paragraph that starts - it's six 16 wine cellar to guest suites. S, yes, he had
17 paragraphs down. Tt starts: "Then it was just” --do |17 involvement.
18 you see that? 18 BY MS. VALIENTE:
19 A, Right. 15 Q. ScifMr. Trump had involvement in the
20 Q. Justif you could read starting there and 20 building -- or given what it says in this article about
21 then ending three paragraphs down where the last 21 his involvement, if the article had also said the
22 sentence says: "From the restaurant on the ground 22 arrengement between Mr. Trump and SimDag is a license
23 level” -- do you see that? 23 agreement, even with the level of involvement that's
24 A. Yes, 24 described in this article, you are saying that you
25 25 would not have pmchased a unlt'?

Ernine
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Page 98 Page 100
1 MR. TURKEL: Object to form. 1 A. Yes,
2 A. You are asking me to discount the fact that 2 Q. What is it?
3 they were not up-front with me in the beginning. Had 3 A. It was the - an invitation to meet Donald
1 they been up-front with me in the beginning, then allow 4 Trump and the development team of Tromp Tower Tampa,
5 me at that time to make my own decision: Do 1want to 5 Q. Is this the event that we were discussing
6 go forward or not? But they were not up-front with me 6 earlier?
7 in the beginning. 7 A. Correct.
8 Again, Mr, Trump could have put gold toilets 8 Q. Let's move to the next exhibit. I'm geing {o
8 in this building for the same price and I would not 9 hand you what 1 have marked as Exhibit 12, Just for
1c have moved in or gone forward. It's just the way it 10 the record, it has got a Bates P00509 through POOS511.
1l is. You are asking me to discount the person that 11 Then as before I'm going to hand you an
12 1 am and how I feel about things, and T can't do 12 unmarked document that looks like another set of
13 that. 13 clippings from a newspaper article that has been pasted
14 BY MS. VALIENTE: 14 on some white paper. The first page has got an arficle
15 Q. Allright. Ithink Yunderstand. So if 13 pasted on the front and back.
18 everything -- keeping everything the sams, if somebody |16 First, Mr. Robbins, if you can tell me, the
17 had told you at the very beginning - if somebody had 17 unmarked document, do you recognize that as a document
18 handed you a copy of the license agreement and youhad |18 that came from your personal files?
19 read it before you signed your purchase agreement, 19 (Exhibit No. 12 was matked for
20 would you have purchased a unit? 20 identification.)
21 MR. TURKEL: Object to form. 21 A, Yes,
22 A, T can't say because that's not the case. 22 BY MS. VALIENTE:
23 That's a what if. I'would have given it serious 23 Q. Can you confirm that the document we have
24 thought. I would have read over everything, and thenI [ 24 marked as Exhibit 12 is a copy of the unmarked
25 would have made an informed decision basedon allof 1235 document?
Page 9% page 101 {
1 the information that T had and that I knew, but 1 A, Yes.
2 it's difficult for me to say now if that's the 2 Q. Mr. Rebbins, do you remember - first, I see
3 case. 3 that as with the prior document there is - on the top
4 BY MS., VALIENTE: 4 of the first page, there is some typed writing that
5 Q. But you might have signed a purchase 5 says the Tampa Tribune and the Tampa Times and
6 agreement if you had had a copy of the lcense 6 underneath February 19th, 2005. Did you type that?
7 agreement beforehand? 7 A, Yes, Idid,
8 MR. TURKEL: Object to form. 8 Q. Ifyou look on the second page and on the
9 A. Imayhave. ITmay not have. 8 copy, it's P00510. Do you see there is some typing on
10 BY MS. VALIENTE: 10 that page, too, on the lower right-hand corner of the
11 Q. Okay. Let's move on to the next exhibit. 11 document?
12 Ken, here is a copy of the next one. 12 A. Correct,
13 Me. Robbins, I'm going to hand you what I 13 Q. Didvou type that?
14 have marked as Exhibit 11. As I've done before, I'm 14 A. Yes, Idid.
15 going to hand you an unmarked document. Now, locking |15 Q. Why did you type that out?
16 at the unmarked document, do you recognize thatas the {16 A, Just so that I could look at it real quickly,
17 document that came from your personal files? 17 . get a synopsis of what was said here if T didn't want
18 {Exhibit No. 11 was marked for 18 to read the whole article when 1 went back end looked
19 identification.) 19 at it at some futore point in time.
20 A, Yes. 20 Q. Okay. When did you type this?
21 BY MS. VALIENTE: 21 A. Well, the date of the newspaper is the day
22 Q. Then can you confirm that what we have marked 122 after the function that was here that Mr. Trump held,
23 as Exhibit 11 is a copy of that unmarked document? 23 end I was here. I'm going to say that I did that when
24 A. Yes. 24 T was back in Connecticut. Twould have been here for
Q Do you recognize that document‘? 25 the weekend for thls
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Page 102 Page 104 |
1 Q. The typing on the second page, do you recall 1 your purchase agreernent?
2 " was that - did you type that out in 20057 2 A. Yes. 5
3 A. Yes. 3 Q. Youare certain?
4 Q. Now, how did you receive this 4 A, Well, if 1 signad in August of 2005 and this
5 newspaper? 5 is January, I'm saying yes.
6 A. Again, ' was in Tampa and Catherine 6 Q. Okay. Let's move on to the next exhibit. ;
7 subscribes to the St. Pete Times. This being the 7 Ken, here is a copy. !
8 Tribune - I think I may have just bought a copy of the 8 I'm going to hand you what I have marksd as 3
9 Tribune, and I may have bought it just because of the 9 Exhibit 14 and then another unmarked document. If you %
10 pictures and the articles. 10 could look at the unmarked document, do you recognize ;
11 Q. And you are the one that cut out the articles 11 that as a docurnent that came from your files? :
12 and pasted it? iz (Exhibit No. 14 was marked for 5
13 A. Yes. 13 identification.) ::
14 Q. Andvou did that close in time to 14 A, Yes. §
15 February 19th, 20057 15 BY MS. VALIENTE: |
16 A, Yes. 16 Q. That's another newspaper article that has :
17 Q. And as you said, this was the day after the 17 been taped on white paper, correct? o
18 event that you attended with your wife where Mr. Trump | 18 A, Correct,
19 was present, correct? 19 Q. Can you confirm that Exhibit 14 is a copy of
20 A. Correct. : 20 the unmarked document?
21 Q. Let's move on. I'm going to hand you what we 21 A. Yes.
22 have marked as Exhibit 13. Then as before I'm handing 122 Q. Then it looks like this is a document from :
23 you an unmarked document. First, if you could take a 23 the Tampa Tribune dated February 19th, 2005. Do you =§
24 Took at the unmarked dociement. Is that a document you |24 remember how you received this document? E
25 recognize as coming out of your file? 25 A. Yes. Again, Tknow I was in town because it
Page 103 Page 105 g
1 (Exhibit No. 13 was marked for 1. was the day after the function next docr. %
2 identification.) 2 Q. Okay. You are staying -- when you were here %
3 A. Yes. 3 to attend the event on February 18th, you were staying |2
4 BY MS. VALIENTE: 4 with Ms. -~ how do you pronounce her name again? |
5 Q. Then can you confirm that the document that 5 A, Gauze.
8 we have marked as Exhibit 13 is a copy of the unmarked | 6 Q. Sc when you were here for the event on
7 document? 7 February 18th, 2005, you were staying with Ms. Gouze?
8 A. Yes, 8 A. No. For some reason, I - it rings a bell
9 Q. Do yourecognize this document? 9 that we were staying at the Sheraton.
10 A, Yes. 10 Q. Sois this a newspaper that you went out and
11 Q. Whatis it? 11 purchased that day on the 15th? Do you recall?
12 A, It's an article that wag in the St. Pete 12 A. Yes. I'm going to say that again because
13 Times that Catherine Gouze sent to me via e-mail. 13 Catherine doesn't get the Tribune. /
14 Q. Do you remember when she sent this to you? 14 Q. And you were the person that cut out the
15 A. Not exactly, but I'm going to say it would be 15 article and pasted it on the paper? %
16 close to the day of the newspaper article. There 16 A, Yes. b
17 wouldn't be a reason to wait a fengthy period of time 17 Q. Ifyou signed your purchase agreement in
18 afterwards. 18 August of 2005, did you read this article before you
19 Q. Did you read this article when you 1'ece1ved 19 signed the purchase agreement?
20 it? 20 A, Yes,
21 A. Inthe newspaper? 21 Q. You are certain? :
22 Q. In the e-mail? 22 A, Yes,
23 A. Yes, I1did. 23 Q. Okay. I'm going to hand you what T have ;
24 Q. Ifyousigned your purchase agreement in 24 marked as Exhibit 15 along with another unmarked |§
2 5 August of 2005 chd you read ﬂ'lJS befme you SIgned 25 document and a copy 1o counsel If you could Iook at :
27 (Pages 102 to 105)
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Page 106 Page 108}
1 the unmark document. Do you recognize that as the 1 document that came from your personal files?
2 " document that came from your personal files? 2 (Exhibit No. 16 was marked for
3 (Exhibit No. 15 was marked for 3 identification.)
4 identification.) 4 A, Ves.
5 A, Yes. 5 BY MS. VALIENTE:
6 BY MS. VALIENTE: & Q. Canyou confirm that the document that we
7 Q. Hyou could take a look at the document that 7 have marlked as Exhibit 16 is a copy of the unmarked
g we marked as Exhibit 15, can you confirm that the 8 document? k
9 unmarked - that Exhibit 15 is a copy of the unmarked, | 9 A. Yes.
10 document? 10 Q. Did you cut — were you the one that cut out
11 A, Yes. 11 the newspaper article and taped it on the paper?
12 Q. And, again, that is a newspaper article that 12 A. Yes.
13 hzs been cut out 2nd, again, taped on a white paper, i3 Q. Do you remember -- I don't see a date on the
14 correct? 14 clipping. Do you remember when this article was 5
15 A. Yes. 15 published?
16 Q. Were you the one who cut out the article and 18 A. T'm going to say just based on the pictures ?
17 taped 1t? 17 and the fact that it's Mr. Trump and his wife and it's ;
18 A, Yes. 18 here in Tampa, it would have been after February 18th
18 Q. Again, there is typed writing on the first 18 so — perhaps, the 19th, Q
20 page that on Exhibit 15 is Bates labelled PO0517. At |2 0 Q. And if your purchase agreement was signedin |
21 the very top it says the St. Pete Times, and then 21 August 2005, do you know whether you read this article :
22 underneath it says Saturday, February 19th, 2005, Did |22 before you signed the purchase agreement? z
23 you type that? 23 A. Yes. i
24 A. Yes. 24 Q. Yes, you did read it before you signed the 5
25 Q. On the second page where it's Bates fabelled 25 purchase agreement? |
Page 107 Page 109 |;
1 P00518, again, there is some more typed writing that 1 A, Yes.
2 says synopsis and has got five statements. Did you 2 Q. Youare certain?
3 type that? 3 A. Yes. WhyI cut this out, I don't know. 1 :
4 A. Yes, Idid. 4 mean I don't see anything of real particular value
5 Q. When did you type that? Do you recall? 5 other than I was just collecting things.
8 A. Ttwould be shortly after this date when1 6 Q. But this happened close in time to when you i
7 was back in Connecticut. 7 read it in the paper? Let me rephrase that.
8 Q. So the date that you typed out Saturday, 8 You cut out the article close in time to when
] February 19th, 2005, is that the date of the 8 you -- to when the article was published in the paper?
10 newspaper -- is that the day of the newspaper whera 10 A. Yes. Ididn't go back and do that, yes.
11 this article appeared? 11 Q. Okay. Let's move on. Mr. Robbins, I'm going
12 A, Yes. Again, that's the day after Mr. Tromp 12 to hand you what I have marked as Exhibit 17 along with
13 appeared here. 13 another unmarked document and a copy 1o counsel. Can
14 Q. So if you -- do you remember actually reading 14 you look at the unmarked document and tell me do you
15 this article? i5 recognize that as the document that came from your
16 A, Yes. 16 personal files?
17 Q. Ifyou signed your purchase agreement in 17 (Exhibit No. 17 was marked for
18 August 2005, do you remember reading this before you 18 identification.) i
19 signed your purchase agreement? 19 A. Yes. f
20 A. Yes. 20 BY MS. VALIENTE:
21 Q. The next exhibit. Let me hand you what I 21 Q. Ifyou could look at what we have marked as §
22 have marked as Exhibit 16 along with the unmarked 22 Exhibit 17, can you confirm that Exhibit 17 is a copy i
23 document with a copy to counsel. ' 23 of the unmarked docurnent that you have next to you? E
24 M. Robbins, can you look at the unmarked 24 A. Yes. ;;
25 document‘? Do you reco gmze ‘rhe unmarked document asa |25 Q It Isa coPy’?
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Page 110 Page 112 |
1 A. Yes, 1 the document has three columns of the article. Then :
2 Q. Let's move on to the next exhibit. I'm going 2 the cofumn that is on the left-hand side, it looks like ;
3 to hand you what I have marked as Exhibit 18, which is 3 it was cut off. It dossn't look like this is the ‘
4 a newspaper article taped on a white piece of paper. 4 entire article. Do you remember -- did you not cut out
5 Ken, here is a copy. 5 the entire article or is there another page that we are - ‘
6 Mr. Robbins, if you could look at the 5 missing? ‘
7 unmearked docament. Do you tecognize that as a document | 7 A. Treally couldn't say at this time. i
8 that came from your personal files? B Q. Mr. Robbins, I'm going to hand you what I ‘1
9 {Exhibit No. 18 was marked for ] have marked ag Exhibit 19, Sorry. Let me take a look ‘i
10 identification.) 10 at this real quick. -Ken, here an is a copy. {
11 A. Yes. 11 Here is what we have marked as Exhibit 19and [}
12 BY MS. VALIENTE: 12 then an unmarked document. Again, the unmarked ;
i3 Q. Were you the one who cut out the articles and 13 document is a newspaper articie that has beentapedon ~ §
14 taped it on the papet? 14 some white paper. Mr. Robbins, looking at the unmarked ;
15 A. Yes. 15 document, do you recognize that as a document that came é
16 Q. Ifyou see there is a typed portion at the 16 from your files? s
17 very top. Again, it says synopsis and is followed by 17 {Exhibit No, 19 was marked for
18 four numbered statements. Were you the one that typed 18 identification.) “
1o this out? 19 A, Yes. l;
20 A. Yes. 20 BY MS. VALIENTE: :
21 Q. Was this close in time to when you -- when 21 Q. Can you confirm that what we have marked as 2
22z the article was published in the paper? 22 Exhibit 19 is a copy of the unmarked decument? i
23 A. Yes. 1don't see a date on it, but whenever 23 A. Yes. ‘
24 it was - as I said, 1 didn't go back and archive this 24 Q. And do you recall -- were you the person that
25 stuff by getting a bunch of older newspapers and doing 25 cut out the article and taped it on the paper? _
Page 111 Page 113
1 this. So whenever ! did this was pr etty close to 1 A Yes
2 realtime, 2 Q. That's your typing on the top where it says
3 Q. Okay. Can you confirm that the exhibit that 3 St. Pete Times, January 24th, 20057
4 we have marked as Exhibit 18 is a copy of the unmarked | 4 A, Yes, ‘ :
5 document? 5 Q. Isthe date that you typed -- is that the :
6 A. Yes. 6 date that the article appeared in the paper?
7 Q. This doesn't have a date on it. Do you 7 A Yes.
8 recall when you first saw this articie? 8 Q. Do you remember actually reading this
5 A. Because Mr. Trump is making reference to The ° article?
ig Apprentice and the topic, I'm going to say this was 10 A, Yes.
11 after his visit here to Tampa. 11 Q. Now, if you ~ if your purchase agreement was
12 Q. And if you signed the purchase agreement in 12 signed in August 2005, do you know whether you read
13 August 2005, do you remember reading this document |13 this before you signed the purchase agreement?
14 before you signed the purchase agreement? 14 A, Yes. !
15 A. 1don't know for sure what the date of this 15 Q. You are certain?
16 was, but if it was around the time of Mr, Trump's 18 A, Yes.
17 visit, then T would have read it prior to signing, yes. 17 Q. Mr. Robbins, I'm going to hand you what
18 Q. ‘But you don't know for sure when this article 18 have marked as Exhibit 20 and also an unmarked
19 was published, correct? 19 " document. Ken, here is a copy.
20 A. Tcan't say for sure since there isn't a date 20 Looking at the unmarked document, do you
: 21 on this, no. 21 recognize that as a document that came from your
: 22 Q. CanT see the ariginal reat quick? 22 personal files?
i 23 A, (Witness compliss.) 23 (Exhibit No. 20 was matked for
i 24 Q. Mr. Robbins, if you will lock on the -- do 24 identification.)
: 25 you see there are three columns --the bottom ha f of 25 A Yes.
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Page 114 Page 116
1 BY MS. VALIENTE: 1 that paragraph to yourself real quick?
2 ' Q. Ifyou look at what we have marked as 2 A. Read it out loud or to myself?
3 Exhibit 20, can you confirm that Exhibit 20 is a copy 3 Q. Toyourself.
4 of an unmarked document? 4 A. Olkay.
5 A. Yes. 5 Q. You see they are questioning -- they are
6 Q. It looks like the article is dated & talking about the drawing of the Trump building. The
7 Jannary 17, 2005. Do you recall was this part of the 7 first paragraph is talking about the drawing of the
8 newspaper that you actually looked at 8 Trump building, correct?
S January 17th, 20057 9 A, Yes.
10 A, Yes. 10 Q. They are asking the question — it says:
11 Q. So did you see that while you were down here {11 Seeing the drawing made us wonder how many of those
12 for the event on the 18th? 12 architectural renderings ever make it off the page. Do’
13 A. No. This was a month prior. The event was 13 vou see where it says that?
14 February. 14 A. Yes.
15 Q. So how did you get this newspaper clipping? 15 Q. Soit's questioning whether buildings like
i6 Do you recall? 16 this ever get built, correct?
17 A. If1physically wasn't here, Catherine would 17 MR. TURKEL: Object to the form.
18 have saved it for me, and then I would have just taken |18 A. Correct.
i8 it from there. 1 like to read the paper. Iread the 19 BY MS. VALIENTE:
20 paper every day. 20 Q. Butreading this - lef me go back. Imean,
21 Q. Did you ask Catherine to save articles for 21 you understand that there is an inherent risk in every
22 you and send them to you? 22 type of real estate transaction, correct?
23 A. No, not in particular. She just knows I like 23 A, Correct. '
24 to read the paper. She didn't save every single paper 24 Q. So you understood that going into this there
25 for me when T wasn't here. She would save someand |23 is always a risk that the building wouldn't get built,
Page 115 ' page 117 Ji
1 toss some, or if she knew I was coming down shortly, 1 correct? :
2 she would save some, 2 A, Correct.
3 Q. Did you save every paper or newspaper 3 Q. Allright. Let's move on.
4 clipping that Catherine sent you? 4 Here is a copy of the next exhibit.
5 A. She didn't send me any. They would be here, 5 M. Robbins, I'm going to hand you what I have marked
6 and I would get them when I was here. No. I didn't 6 as Exhibit 21 and then also an unmarked document. If
7 save every one, because not every paper she saved for 7 you could take a look at the unmarked document. Is
8 me dealt with the topic of Trump. 8 that a document you recognize from your personal files?
9 Q. Let me just rephrase. Did you -- to the 5 (Exhibit No, 21 was marked for
10 extent that she gave you newspaper clippings that dealt |10 identification.)
11 with the Trump Tower project, did you save all ofthe 11 A, Yes.
12 clippings that she gave you? 12 BY MS. VALIENTE:
13 A. Ttried to. Whether or not I saved all of 13 Q. And can you confirm that the docurnent that we
14 them, 1 can't say for sure. 14 have marked as Exhibit 21 is a copy of the unmarked
15 Q. Actually, if we could go back to that Exhibit 15 document?
16 20 real quick. Do you recall actually reading this? 16 A. Yes.
17 A, Yes, 17 Q. T'm going to show you Exhibit 22 and an
18 Q. Ifyousigned the purchase agreement in 18 unmarked docurnent. If you couid Jook at the unmarked
19 August 2005, did you read this before you signed the = 112 document and tell me do you recognize that as a
20 purchase agreement? 20 document that came from your personal files?
21 A, Yes. 21 (Exhibit No. 22 was marked for
22 Q. And you are certain? 22 identification.)
23 A, Yes, 23 A, Yes,
24 Q. Looking at the article, it looks like ~ you 24 BY MS. VALIENTE:
25 see 1t's entltled "rende1 ed mo ot " If you cou]d 1ead 25 Q If you can 1ook at What I have ma1ked as
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Page 118 Page 120

1 Exhibit 22, can you confirm that Exhibit 22 is 2 copy 1 Apprentice, catapulted Trump's already substantial name

2 of the unmarked document? z recognition and turned "You're Fired' into a national

3 A, Yes. 3 catch-phrase. 1t also has solidified Tramp's image as

4 Q. It looks like there's a -- on the first page 4 a business icon, although i reality, he has both won

5 on Exhibit 22, it's Bates No. P00530. On the top 5 and lost fortunes over the years. Most recently, he

6 right-hand corner, there is a number three with a 6 recrganized Trump Hotels & Casino Resorts in bankimptey

7 circle around it. 7 court, emerging with his ownership stake chopped from

8 A. Right, 8 47 percent to 27 percent.” ;

9 Q. Is that your writing? 5 Q. Again, you remember reading this article,
10 A. T'm going to say yes. I'm going to say yes. 10 correct? L
11 Q. Whai does that mean the number three? 11 A. Yes. And I mentioned earlier that I mew
iz A, [ started to get ahead of myself because I 12 Donald Trump had problems in the gaming industry from
13 was anticipating the next question. 1have no idea. 13 being in New Jersey when T grew up. ‘
14 Q. Okay. It looks like the document is an 14 Q. Sure. I'm handing you what is marked as
15 e-mail that was forwarded 1o you from Catherine Gouze. |15 Bxhibit 23 and an unmarked document, Ken, here is a E
15 First, do you know would she forward these e-mails to- {16 - copy. Ifyou could take a lock at the unmarked E
17 you or were they forwarded to your wife? 17 document. Do you recognize that document as something %
18 A. She would forward them to me. 18 that came from your personal files?
19 Q. To your e-mail account? 19 (Exhibit No. 23 was marked for ‘
20 A, Yes. 20 identification.) I
21 Q. And do you recall when she forwarded this to 21 A Yes. '
22 you? 22 BY MS. VALIENTE: ;
23 A, No. 23 Q. Then if you could take a look at what we have o
24 Q. Do you recall actually reading this article 24 marked as Exhibit 23, can you confirm that Exhibit 23 :
25 that's in this e-mail? 25 is a copy of the unmarked decument? ;

Page 119 pPage 121[

1 A. Yes. 1 A, Yes, itis. : ;

2 Q. And if your purchase agreement was signed in 2 Q. Do you recall how you received this document?

3 August 2005, do you know whether you read this before 3 A. Ithink while I was at home in Connecticut, I ;

4 you signed the purchase agreement? 4 may have found it online and printed it out. f

5 A. Based on the JTanuary 12, '05, date, yes. 5 Q. Did you actually read the article on this E

3 Q. Do you know for certain whether you read this 6 . document? jé

7 before you signed the purchase agreement? 1 A, Yes. i

8 A. Yes. 8 Q. Yes, you did? i

5 Q. Youdo? 9 A, Yes, I did. «s
10 A, Yes 10 Q. Ifyou signed your purchase agreement in H
11 Q. You are certain? 11 August of 2005, do you know whether you read this %’
12 A. Yes. Iread alot and, particularly, when 12 before you signed your purchase agreement? 5
13 something is of interest to me. Certainly, the Trump 13 A. Tdon'tseea date on this. Oh. It says |
14 project was of interest fo me. 14 posted 2/15/05; so I'm going to say, yes, I read that E
15 Q. Ifyou could take a look at the second 15 before. ;g
16 page of the document Bates labeled P00531. Tf you 16 Q. You are basing that off of where it says i
17 look at the last full paragraph on the 17 posted 2/15/05, correct? j
18 page? 18 A. Correct. ;
19 A, Uh-huh.. 19 Q. Do you have an independent recollection of i
20 Q. Ifyou look at the paragraph -- can you read 20 actually reading it before you signed the purchage ;
21 aloud that full paragraph please? 21 agreement? !
22 A. Arewe talking where It says: "The 22 A, Twouldn't print that out and not read it. ;
23 popularity"? 23 Q. Okay. I'm going to hand you what I have [
24 Q. Yes. 24 marked as Exhibit 24. Do you recognize that document? E
25 A. "The populeu 1ty of the reahty series, The 25 (Exhlblt No 24 was ma1ked for ¢
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Page 122 Page 124 |;
1 identification.) 1 Q. Moving on. Mr. Robbins, I'm going to hand
2 A. That's my wife's resumé. 2 you what ] have marked as Exhibit 26. These are
3 (Brief recess.) 3 answers to interrogatories that we served on your
4 BY MS. VALIENTE: 4 attorney, We received these answers from your :
5 Q. Mr. Robbins, I'm going to hand you what [ 5 attorney. If you could take a lock at the very last
6 have marked as Exhibit 25. 6 page of the document. Is that your signature on the
7 (Exhibit No. 25 was marked for 7 last page? :
B identification?) 8 (Exhibit No. 26 was marlced for
9 A. You handed me this before the breal, right? 9 identification.)
10 BY MS. VALIENTE: 10 A, Itis
11 Q. Yes. We're done with that. You said you 11 BY MS. VALIENTE:
12 recognized that as your wife's resumeé, correct? 12 Q. Did you sign this document?
13 A, Yes. 13 A, Yes, Idid. :
14 Q. That's the letter I received from your 14 Q. Did you read the answers before you signed :
15 attorneys, Exhibit 25. 15 it?
16 A, Right. 16 A, Yes, Idid, :
17 Q. Ifyou look at the bottom half of the 17 Q. Okay. I'm going to hand you what I have i
18 document where it starts -- the paragraph that starts 18 marked a8 Exhibit 27. Do you recognize that document? |
19 Mr. Robbins. If you could read from there to the end |19 (Exhibit No. 27 was marked for {
20 of the document, and just let me know when youare |20 identification.) i;
21 done. Take your time. 21 A. Yes, ldo. :
22 A. Read out loud or on my own? 22 BY MS. VALIENTE: "
23 Q. Sorry. To yourself, 23 Q. What is it?
24 A, Okay. 24 A. It's a purchase agreement for Trump Tower
25 Q. Then before we started today, your attorney 25 Tampa.
Page 123 Page 125 ;
il
1 Mr. Turkel mentioned there was s slight inaccuracy. If | 1 Q. IfIcan ask you to furn to — do you see ﬁ
. you could tell me what that is? 2 that there is a Bates number on: the bottom of the £
3 MR. TURKEL: To be clear, Dan Clark Probably | 3 document and it says the Toni Everette Company and has ;
4 told you that because I don't remember talking 4 a number at the bottom? Do you see that? :
5 about it. 5 A. Yes. :
] MS. VALIENTE: I'm sorry. It wasDan - 3 Q. Could you furn to the page that is 03967 ;
7 Clark. 1 A, 03907
8 BY MS. VALIENTE: 8 Q. 0396. ’s
9 Q. Goahead. Tfyou could tell me what the 9 A. Okay. :
10 maccuracy of the document is? 10 Q. Is that your signature at the bottom of the
11 A. Yes. 1did not do a tour of duty in Vietnam. 11 document?
12 Was in the active Army during the Vietnam war, but I 12 A. Yes, itis.
13 did not go to Vietnam, 13 Q. It's dated August 16th, 2005, Ts that the
14 Q. Other than that, is everything else that you 14 date that vou signed this? i
15 read accurate? 15 A, Yes.
16 A. Correct. 16 Q. Is that your wife's signature above yours? 3
17 Q. We can move on. 17 A, Yes. %
18 A, That's a big issue in Copnecticut right now. 18 Q. And you are familiar with your wife's §
19 A person running for senate who was the Attorney 19 signatare, correct? 5
20 General said he served in Vietnam and he didn't. He 20 A. Yes, Tam. ¢
z1 had to correct it. That's not why I comrected it. T 21 Q. You have seen her sign documents before? §
22 corrected it because I'm up-front, and I'm not runming 22 A. Yes, Thave, i
23 for anything. 23 Q. Now, other than -- did you read this document j
24 (Discussion off the record.) 24 before you signed it? |
25 BY MS VALENTE: 25 A Yes I dld ¢
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Page 12¢ Page 128B1I:
1 Q. And you said you had an attomney read this 1 A. No, I donot. '
2 " for you as well, correct? 2 Q. Okay. Do you recognize the handwriting?
3 A. That would be Ms. Gouze, yes. 3 A. No, I donot,
4 Q. But you asked her to read this on your 4 Q. Ifyou look at the first part of the document
5 behalf? 5 nnderneath where it says, "Condominium sale and ‘
6 A. Well, she had one for herself also, and then 6 purchase agreement Trump Tower Tampa Condorminium."”
7 we discussed it. 7 That first paragraph -- ‘
3 MR. TURKEL: Don't disclose your discussions 8 A. Yes.
8 with her regarding any legal advice you sought or 9 Q. --that's capitalized and bolded, can you
10 she gave you concerning the document. It couldbe {10 read that paragraph out loud, please? b
11 attorney-client privileged communication. 11 A. "Oral representations cannot be relied upon
i2 BY MS. VALIENTE: iz as correctly stating the representations of the i
13 Q. Tust to be clear, was she reviewing this 13 developer. For correct representations, references |
14 document as your attorney? 14 should be made to the agreement and the documents
15 MR. TURKEL: You've gotto-- 15 required by Section 718.503 Florida Statutes to be
16 BY MS. VALIENTE: 16 furnished by a developer to a buyer or lessee." Keep
17 Q. Don't tell me what she told you. Was she i going?
ig your attorney at the time or was she just a friend? 18 Q. No. That's fine. Mr. Robbins, do you
18 I'm trying o understand. 18 remember either asking someone from -- either you or :
20 A. We have never retained her as an attorney for Z0 your wife asking somebody associated with the ;
21 which we paid her. She just wouldn't do that. 21 project - either you or your wife directly or somebody
22 Q. Without telling me anything she told you at 22 acting on your behalf asking them or -- let me rephrase |
23 the time that you signed this, were you relying on her 23 that. :
24 for legal advice in connection with this purchase? 24 Did you or your wife or anybody on your
25 A, 1think I can say this: If I1had a question, 25 behalf do anything to determine whether this agreement
Page 127 Page 129§
1 - yes, 1 discussed the arranpgement between Mr. Trumyp and SimDag? &
Z ). Okay. But vou said you personally read this 2 MR. TURKEL: Object to the from.
3 document, correct? 3 A, Canvyou rephrase the question? I'm not sure
4 A, Yes 1did 4 1--
5 Q. Now, other than the fact that the building is 5 BY MS. VALIENTE:
6 called Trump Tower Tampa, is Mr, Trump -- Mr. Trump, 6 Q. Sure. When you -- you said you read this
7 nor the Trump Organization - neither of them are 7 before you signed it, correct? ;
8 mentionad in this confract, correct? B A. Yes. ‘
8 MR. TURKEL: Do you expect him to look S Q. Do you recall seeing anything in this f
10 through it all right now or can I just object to 10 agreement that talked about Mr, Trump's role in the
11 the form 1o the extent that the document speaks 11 project?
12 for itself? And you can go ahead and answer it, 12 A, No,
13 BY MS, VALIENTE: 13 Q. And would that have concerned you if there
14 Q. Why don't T ask it this way: Withont having 14 wasn't anything in this document that talked about :
15 to re-read the document, just based on your 15 M. Trump's role in the project? i
16 recollection, do you remember anything in this document {16 - MR TURKEL: Object to form. j
17 referencing Mr, Trump or the Tromp Organization other | 17 A. No. Because I still see that it's Trump :
13 than the fact that the building is cailed Trump Tower 18 Tower Tampz, and that it's 2 purchase agreement for a
19 Tampa? 19 unit within Trump Tower Tampa. ‘
20 A, No. 20 BY MS. VALIENTE:
21 Q. Ifyou could take a look at -- well, first, 21 Q. So the time you signed this, you don't
22 there is some handwriting on the top left corner of the 22 remember ever raising any concern that other than the
23 document. Do you see that? 23 fact that it says "Trumyp Tower Tampa," this document
24 A. Yes, 24 does not discuss Mr. Trump's role in the project in any S8
Z5 Q. Do you know who wrote that? 25 way, shape, or form? Jg

T St T A T G

AT R T I T on M T LT R M T R R T LR A N T A R s PR R R R RS

33 {Pages 126 to 128)

SQUND DEPOSITION SERVICES, INC.
(888) 297-6863



Case 8:09-cv-02493-SDM-AEP Document 85 Filed 04/01/11 Page 34 of 46 PagelD 1266

T T R A

e e AR Y e e R

o e N A T T

B o L e e e

R e,

o e PR

Page 130 Page 132
1 MR. TURKEL: Object to form. 1 Q. But you understand that this document that we
2 A. No. 2 are looking zt, Bxhibit 27 -- you understand that this
3 BY MS. VALIENTE: 3 is -~ this document that you signed is a legally
4 Q. Okay. If we could tumn to the second page of 4 binding document, correct?
5 your contract, Bates No. 0383, if you look at paragraph 5 MR. TURKEL: Object to the form.
) 2 where it says "seller's financing” -- if you could 6 A, Yes
7 just read that paragraph to yourself real quick, let me 7 BY MS. VALIENTE:
8 know when you are done. 8 Q. Yes?
9 A, Okay. 9 A, Yes. ,
10 Q. That paragraph is entitled "Seller's 10 Q. And this is the document that bound you in
11 Financing," correct? 11 your purchase of a unit in the Trump Tower project,
12 A, Yes. 12 correct?
13 Q. Ifyeu flip back to the first page, do you 13 MR. TURKEL: Object to form.
14 see where in the paragraph where it starts, "Agreement 14 A, Yes,
15 by" - it says: "Agreement by and between 15 BY MS. VALIENTE:
16 SimDag-RoBEL, LLC, a Florida Limited Liability 16 Q. And in the second page, there is no
17 Company,” and in parenthesis it says "seller"? 17 discussion about any financing being provided by
18 A, Yes. 18 Mr. Trump or the Trump Organization, correct?
19 Q. Soyou see that SimDag is the seller in this 19 MR. TURKEL: Object to form.
20 agreement, correct? 20 A. No.
21 A. Yes. 21 BY MS. VALIENTE:
22 Q. Ifyou flip to the second page, seller's 22 Q. Apain, if you look - on the second page of
23 financing, it's talking about SimDag's financing; 23 the contract — again, that's Bates 0383 - if you look
24 correct? 24 at paragraph 3, it's called construction.
25 A. Correct. 25 A, Uh-huh.
Page 131 Page 133
1 Q. Nowhere in this paragraph does it talk about 1 Q. If you look at subsection A, the first
2 Nr. Trump or the Trump Organization providing 2 sentence there, it starts offt "The seller agrees to
3 financing, correct? 3 construct the unit in substantial conformance with the
4 A. Correct, 4 plans and specifications on file in seller's local
5 Q. Then do you recall before signing this 5 sales center.” That's what it says, correct?
6 document asking anyone associated with the project why | 6 A, Yes '
7 this paragraph didn't discuss any financing being 7 Q. Seller is SimDag-RoBEL, correct?
8 provided by Mr, Trump or the Trump Organization? 8 A, Yes.
) A. No. Other than the mindset is this: We 9 Q. Sohereit's telling you that SimDag-RoBEL
10 never expected to sit down across the table from 10 agrees to construct the unit. Tsn't that right?
11 Mr. Trump. And also Mr, Trump, we have established, 111 A. Yes,
12 has numerous real estate haldings around the world, 12 Q. Do you remember ever raising any concetn that
13 plus a TV program, and whatever else he has going on. 13 under this document SimDag-RoBEL is -- it says
14 I understand that Mr. Trump can't do 14 SimDag-RoBEL is constructing the unit and it doesn't
15 everything by himself, and his organization is not 15 say Mr. Trump or the Trump Organization s constructing
16 totally Iarge enough to do everything by itself, and 16 the unit?
17 again, in his own words, real estate is a local game so 17 MR. TURKEL: Object to form.
18 to speak. Just as he doesn't have attorneys from New 18 A. No.
13 York down here today doing this deposition, so he has 19 - BY MS. VALIENTE:
20 to rely on others. 20 Q. Ifwe could take a ook at the Bates page
21 So I'm not questioning the fact that his name 21 03888 of the purchase agreement.
22 is not all over this other tharn that it's a Trump Tampa 22 A, Okay.
23 condo. That was the mindset that went into this. 23 Q. You see where there is the paragraph whers it
24 Somebody has got to be on the ground here in Tampato {24 has got -- it's in all capitals?
25 represent him. 25 A, Ves,
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Page 134 Page 136
1 Q. Can you read that paragraph out loud, please? 1 Q. Let's move on to the next exhibit. I'm going
z A. "Except for the warranties contained in the 2 1o hand you what 1 have marked as Exhibit 28. Do you
3 deed of conveyance and any written warranties by 3 recognize this document?
4 developer delivered at closing (which does not include 4 (Exhibit No, 28 was marked for
5 manufacturers' warranties passed through to buyer) no 5 identification.)
5 warranties, expressed or implied, representations, 6 A. Yes, Ido.
7 understandings, guarantees, or promises have been made | 7 BY MS. VALIENTE:
8 to or relied upon by buyer in making the determination 8 Q. What is it?
9 to execute and close pursuant to this agreement and, to 9 A. T'mnot exactly sure what the actual term
10 the maximum extent permitted by law, all warranties, 10 would be called.
11 including implied warranties of fitness for a 11 Q. Well, let me ask it this way: Was this one
12 particular purpose, merchantability end habitability, 12 of the documents that you received along with your
13 and all warranties imposed by statute (except to the 13 purchase contract?
14 extent they cannot be disclaimed) are disclaimed.” 14 A, Yes,itis.
15 Q. So it says -- as you just read, it says that 15 Q. And you received this before you signed your
16 no guatantees or promises have been made to or 16 purchase agreement, cotrect?
17 relied upon you in making the determination to 17 A, Yes.
18 execute and closé pursuant to this agreement, 18 Q. Okay. Did you read this before you signed
19 correct? 19 it?
20 MR. TURKFL: Object to the form. 20 A, Yes, 1did
21 A. Can you repeat the last part of your 21 Q. Coverto cover?
22 guestion? 22 A, Yes, 1did.
23 BY MS. VALIENTE: 23 Q. Ifvoulock at the front page of the
24 Q. Sure. The paragraph as you just read states 24 document, do you see at the bottom it says name of
25 in part no -- that no guaranties or promises have been 25 developer, Sim-Dag-RoBEL, LLC?
Page 135 Page 137
1 made to or relied upon by you in making the 1 A. Yes.
2 determination to execute and close pursuant to this 2 Q. Soittells you that the developer is
3 agreement; is that correct? 3 SimDag-RoBEL, correct?
4 MR. TURKEL: Object to form. 4 MR. TURKEL: Object to form.
5 A, VYes, 5 A. VYes. It does. But as a layperson, again,
& BY MS. VALIENTE: & T'm entering into a condominium of a project of Donald
7 Q. And you read this agreement, correct? 7 Trump, and under the Trump umbrella -- and again, as &
8 A. Yes. 8 layperson, I'm looking at this paragraph and I'm
9 Q. And you never asked anyone to include any 9 saying, okay, the developer is SimDag, but it's under
10 type of provision in this agreement about Mr. Trump or 10 the umbrella of Trump.
11 the Trump Organization or their role in this project? 11 BY MS. VALIENTE:
12 MR. TURKEL: Ohject to form. 12 Q. Well, it doesn't say anything here about
13 A. No. 13 Trump or the Trump Organization, correct?
14 BY MS. VALIENTE 14 MR. TURKEL: Object to form.
15 Q. Ifyou can flip to the document Bates 15 A. Butthen you are telling me to discount the
16 labelled 0398. 16 fact that T don't know the Trump name is attached to
17 A. Okay. 17 this. Iwouldn't have gotten to this point if T didn't
18 Q. Asyou see at the top it says Exhibit A and 18 know it was Donald Trump and Trump Tower Tampa.
19 underneath it says receipt for condominium documents? 19 BY MS. VALIENTE:
20 A Yes. 20 Q. But these are the legal documents that are
21 Q. Isthat your wife's signature at the bottom 21 associated with this purchase, correct?
22 of the docurnent? 22 MR, TURKEL: Object to the form. Don't argue
23 A. Yes, itis. 23 with him.
24 Q. Ts that your signature undsrneath? 24 MS. VALIENTE: I'm not arguing, Ken.
25 A, Yes, it is. 25 A Couect
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Page 138 Page 140
1 BY MS. VALIENTE: 1 agreement,” correct?
2 ' Q. Aliright. But you understand as a layperson 2 A, Carrect.
3 it is still your responsibility to understand these 3 G. Andyou did. You read this document cover to
4 documents, correct? 4 cover, correct?
5 MR. TURKEL: Object to form. 5 A, Tdid :
6 A, Yes. & Q. Okay. Next page, page 5. If you look at the
7 BY MS. VALIENTE: 7 bottom of the document, it says: "The developer of the )
8 Q. Take a look at the third page of the document B condominivm is SimDag-RoBEL, LLC." :
8 of Exhibit 28, It's not numbered. Tt's just the third 9 A. Yes,Isee that. i
10 page in. 10 Q. And it never concerned you that either
11 A, Okay. 11 M. Tramp, nor the Trump Organization were mentioned as :
12 Q. Counting the first page of - the first page 12 developers? :
13 isno. 1. 13 MR. TURKEL: Object to form.
14 A. Yes. 14 A. T guess I'm questioning your word "concern." i
15 Q. Okay. 15 BY MS. VALIENTE: :
16 A. Okay, 16 Q. Well, did you ever question it? The fact
17 Q. Do you see where it says "note” on that page? |17 that -
18 A. Yes. 18 A. No, I didn'. :
19 Q. "Note: In this property report, the words 139 Q. Ifyou could tn to page 7. *
20 'vou' and ‘you' refer to buyer. The words 'we, ' 'us,’ 20 A. Okay. :
z21 and 'our' refers to the developer.” Do you see that? 21 Q. Yousee where it says in general? The %
22 A, Yes, 22 sentence underneath that, it says: "The condominium Is j
23 Q. So this is telling you the words "we," "8," 23 presently -- !
24 and "our" refer to SimDag-RoBEL, LLC, correct? 24 A, Yes. .
25 MR. TURKEL: Object to the form. 25 Q. "The condominium is presently encumbered by
Page 139 Page 141 i
1 BY MS. VALIENTE: 1 two mortgages held by Colonial Bank." Do you see where ’
2 Q. Isthat comrect? 2 it says that? I
3 A. Yes. 3 A, Yes.
4 Q. If you could furn to the next page. This one 4 Q. Now, it doesn't say that Mr, Trump or the
5 actually has a page number on it. It's page 4. 5 Trump Organization have any mortgages on this project, |
6 A. Uh-huh. € does it? §
7 Q. Says - see it's entitled "Risks of Buying 7 A. No.
8 Land"? g Q. And it doesn't say anything about Mr. Trump ;
9 A, Yes. 9 or the Trump Organization guaranteeing to pay off those
10 Q. And at the botton in the last paragraph of 10 mortgages, does it?
11 the last sentence, do you see where it says: "Since 11 A, No.
12 this purchase involves a major expenditure of money, it 1z Q. You see on the box at the bottom of page 77
13 is recommended that you seek professional advice before |13 A, (Nods head.)
14 vou obligate yourself." Do you see the last sentence? 14 Q. The last sentence in the box says: "If we §
15 A. Before the box? 15 should default on the mortgages prior to obtaining a é
16 Q. Right. Before the box. le lease, you may lose your unit and all moneys paid.” §
17 A, Okay. 17 A, Yes, b
18 Q. "Since this purchase involves a major 18 Q. And, again, "we" refers to SimDag, correct?
19 expenditure of money, it is recommended that you seelc 18 A. Yes. ‘
20 professional advice before you obligate yourself." 20 Q. So, again, it doesn't say Mr. Trump or the ;
21 A, Yes, 21 Trump Organization are going to pay off these mortgages i
22 Q. Then underneath there is a box. 22 so you don't have to worry about it. 1, in fact, says
23 A. Yes. 23 you could lose your unit, correct? ;
24 Q. The last sentence: "Be sure to read all 24 MR. TURKEL: Obfect tc the form.

25

wamlngs carefuliy befme 51gn1ng any contract or
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Page 142 Fage 144
1 BY MS. VALIENTE: 1 Q. And it's under a heading called
2 " Q. Ifyou could turn to page 10. If you look at 2 “environment," correct?
3 the box at the top of the documentt, it says: "Your 3 A. Yes.
4 escrow account will not fully protect you. Before 4 €. 1t says this is the deveioper's
5 closing, it is possible that the deposits you have made 5 responsibility, correct?
& under the sales contract may be used by us for project 6 A, Yes.
7 construction to acquire title to the land, or other 7 Q. Ifwe could to turn to page 26. You see
8 project costs. While we intend to complete the 8 underneath where it says "water"?
9 project, it is possible that the project may not be 9 A, Yes.
10 completed. If your deposits have been disbursed to pay {10 (. And you see the first box that's in all caps.
i1 project costs, there is a risk that you could lose your 11 It says: "The required permits, approvals, or licenses
12 deposit." That's what it says, correct? 12 for construction, operation or use of a water system
13 A, Yes. 13 have not been obtained. Therefore, there is no
14 Q. So this tells you that there is a risk 14 assurance the system can be canstructed or used.”
15 that the project isn't going to be completed, 15 That's what it states, correct?
15 correct? ' 16 A, Yes.
7 A. Correct. 17 Q. Thenundetneath that right before the second
18 Q. It doesn't say Mr. Trump or the Trump 18 box there's a sentence that says: "We" - again and we
19 Organization guarantees that this project is going to 18 saw that "we" means SimDag-RoBEL. "We will pay all the
20 be completed, and they guarantee that they are gongto {20 construction costs to complete the infrastructure
21 pay all costs associated with project. Tt doesn't say 21 associated with the central water system." That's what
22 that, does it? 22 it states, correct?
23 MR. TURKEL: Object to form. 23 A, Yes.
24 A. No. 24 (. So, again, it's saying SimDag is going to pay
25 BY MS. VALIENTE: 25 these costs. Not Mr. Trump and not the Trump
Page 143 Page 145
1 Q. Ifwe could turn to page 24, do you see whete 1 Qrganization, correct?
2 it says "permits"? 2 A, Yes.
3 A. Yes. 3 Q. On the box underneath that you see in bold
4 Q. Underneath that it says "developer,” and, 4 and all caps, it says: "No funds have been set aside
5 again, the developer is SimDag-RoBEL, correct? It 5 in an escrow ot trust account, nos have any other
6 says: "Developer will obtain the necessary building ) financial arrangements been made to assure the
7 permits for the construction of the condominium and the | 7 completion of the water system." That's what it says,
8 unit from the proper governmental agencies prior to the 8 carrect?
9 commencement of construction." That's what it says, ] A. Yes.
10 correct? 10 Q. So no financial arrangements have been made.
11 MR. TURKEL: Object to the from. 11 This certainly doesn't tell you or suggest that there
12 A. Yes. 1z has been some arrangement made with Mr, Trump or the
13 BY MS. VALIENTE: 13 Trump organizations to cover these costs, does it?
14’ Q. Again, it says the developer is going to do 14 MR. TURKEL: Object to form.
115 that. Tt doesn't say M. Trump or the Trump 15 A. No.
le Organization, correct? 16 BY MS. VALIENTE:
17 A, Yes. 17 Q. If you turn to page 27. Right underneath the
18 Q. Ifyou look at the bottom of the page, the 18 first box it states: "We will pay all of the
19 second to last sentence, it says: "The developer will 15 construction costs to complete the infrastructure
20 be responsible for investigating and remediating these 20 associated with the central sewer system.” That's what
21 conditions to a level that is satisfactory to 21 it states, correct?
22 applicable governmental and regulatory authorities 22 A Yes.
23 having jurisdiction over the condominium property." 23 Q. Again, "we" refers to SimDag-RoBEL, correct?
24 That's what it says, correct? 24 A. Yes,
25 A Yes 25 Q So, again thls ig saymo S;mDag—ROBEL is
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Page 146 Page 148

1 going to pay all of the construction costs to complete 1 MR. TURKEL: Object to the form,
2 " the infrastructure associated with the central sewer 2 A. No.
3 systemn, correct? 3 BY MS. VALIENTE: i
4 A, Yes. 1 Q. The next sentence says: "The developel has
5 Q. The second box says: "Ne funds have been set 5 not had prior expertence in the development of ’
6 aside in an escrow or trust account, nor have any other .6 condominiums.” Again, there is no way that could refer |
7 financial arrangements beet: made to assure the 7 to Mr. Trump or the Trump Organization, correct? ?
8 completion of the sewer system." Do you see where it 8 A. Correct, E
] says that? 9 Q. Thenext sentence: “The developer has not :

10 A, Yes, 10 yet begun constroction on the condominium project and,

11 Q. So, again, this doesn't tell you that any 11 accordingly, has not closed on any condominium units." :

iz financial arrangements of any kind have been made with |12 Do you see where it says that? E

13 Mr. Trump or the Trump Organization, correct? 13 A. Yes, i

14 MR. TURKEL: Object to form. 14 Q. Then the next sentence says: "Because of :

15 A. (Nods head.) 15 lack of operating experience, the developer does not

16 BY MS. VALIENTE: 16 have andited financial statements as of the date of :

17 Q. Okay. Stifl on that page underneath where it 17 filing of this property report.” Then it goes on to

18 says "electricity.” Tt says: "The construction of'the 18 say: "The developer has experienced a net operating :

19 lines of service to the ultimate consumer is scheduled 19 loss during the last physical year." That's what is

20 to be completed by Progress Energy Company and by the |20 says, correct?

21 developer as the condominium is constructed." That's 21 A. Yes.

22 what it says, correct? 22 Q. The next sentence says: "This may affect the

23 A. Yes. 23 developer's ability to complete the promised facilities :

24 Q. And the box underneath that: "Warning - no 24 and to discharge financial obligations," correct? :

25 funds have been set aside in an escrow or trust 25 A. Correct. }

Page 147 Page 149 [}

1 account, nor have any other financial arrangements have 1 Q. Again, this is telling you there is a risk i
2 been made to assure the construction of the electrical 2 that this project might not be built, correct? i
3 lines." That's what it states, correct? 3 MR. TURKEL: Object to the from. g
4 A, Yes. 4 A, Correct. 1
5 Q. Okay. If you could tuen to page 29. Ifsa 5 BY MS. VALIENTE: E
6 page entitled "Financial Information.” 6 Q. It in no way, shape, or form says Mr. Trump Z
7 A. Yes, 7 or the Trump Organization is guaranteeing that this
8 Q. Do you see the second sentence? Itsays: "A 8 building is going to be built, correct? :
g copy of our" -- and earlier we said that "owr" refers 8 MR. TURKEL: Object to the from.

10 to SimDag-RoBEL. Itsays: "A copy of SimDag-RoBEL's |10 A, Correct,

11 unsudited assembled financial statements ending are 11 BY MS. VALIENTE:

1z available from us upon request.” Do you see where it iz Q. If you could turn to page 31. I'm locking at

i3 says that? 13 the section entitled "Recreationat and Other Common

14 A, Yes. 14 Area Facilities."

15 Q. Did you ever request from SimDag-RoBEL acopy 115 A. Yes.

18 of their unaudited assembled financial statements? 16 Q. Do you see there is a number of columns? The

17 A. No. 17 second to last colummn says: "Financial Assurance of ¢

18 (3. The next paragraph states: “Although its 18 Completion"? !

19 principals and officers have extensive real estate 19 A, Uh-huoh, !

20 development experience, the developer has not had auny 20 Q. Do you see that every entry underneath that :

21 significant operating experience.” Do you se¢ where it 21 . column says "none'? i

22 says that? 22 A, Yes, %

23 A. Yes. 23 Q. Tncluding on the following page there are b

24 Q. And, again, that could not possibly refer to 24 more entries? 5

25 Mr. Trump, correct? 25 A Yes I see that :
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Page 150 Page 132
1 Q. So this is telling you there is absolutely no 1 is no assurance that the unit owners will be able to
2 * financial assurance of completion for any of these 2 nse the recreational facilities unless and until such
3 parts of the building, correct? 3 permits are obtained and appropriate governmental
4 MR, TURKEL: Object to the form. 4 approvals of completion thereof are ultimately issued."
5 A. Correct. 5 1 read that correctly, correct?
6 BY MS. VALIENTE: & A, Yes.
't Q. It doesn't say financial assurance of 7 Q. Ifyou could turn to pege 42. There are
8 completion - Mr. Trump is assuring completion, does 8 actually two page 425, I'm looking at the second page
9 it? | 3 42. _
10 MR, TURKEL: Object te form. 10 A. Okay.
11 A. No. 11 Q. Do you see at the bottom the document is ;
12 BY MS. VALIENTE: 12 signed on behalf of Jody Simon? i
13 Q. Now, if you look at the next page, page 32. 13 A, Yes. :
14 It's the first full paragraph at the bottom. 14 Q. Signed on behalf of SimDag-RoBEL, LLC?
15 A, Okay. 15 A, Yes.
16 Q. The first full paragraph at the bottom 16 Q. There is no signature on here by Mr. Trump or
17 states: "The facilities described above are intended 17 the Trump Organization, correct?
18 to be constructed and completed in connection with the | 18 A. Correct.
19 completion of the condominium building. The design, |19 Q. So, Mr. Robbins, when we started earlier, you :
20 commencement, and progress of any such construction, |20 had said that one of the expectations when you signed ‘§
21 however, will be in the sole discretion of the 21 the purchase agreement was that Mr. Trump was going to :
22 developer.” That's what it states, correct? 22 share in the expenses; is that correct? \
23 A, Yes. 23 A. Correct. :
24 Q. Again, the developer is S]m.Dag—RoBEL LILC, (24 Q. So after reading this document, do you still
25 correct? 25 believe you were misled about Mr. Trump's end %
page 151 Page 153 f
1 MR. TURKEL: Object to the from. 1 responsibility with respect to the expenses of the i‘
2 A. Correct. 2 project? 2
3 ‘BY MS, VALIENTE: 3 MR, TURKEL: Object to the form. i
4 (. The next sentence after that paragraph 4 A. When I mentioned earlier on whether or not ?
5 states: "All costs incurred in this construction will 5 the expenses were impartant to me or not, the expenses 'i
6 be paid by us." That's what it states, correct? 6 were important to the fact that it increased .
7 A, Yes. 7 Mr. Trump's stake in the project and what was going to ;
8 Q. And it says "all costs"? 8 be accomplished. Again, he was going to share ;
9 A. Yes. | E expenses. He was going to share profits and now [ find é
10 Q. Tum to page 33. Do you see the box in bold 10 out these, so that was why it was impottant to me, yes. [
11 and all caps where it says: "No funds have been set 11 And your question again? g
12 aside in an escrow or trust account, nor have any other |12 BY MS. VALIENTE: '
13 financial arrangements been mads to assure the 13 Q. Well, we just read this document together
14 completion of any such facifities." That's what it 14 that you received and read before you signed your
15 states, correct? 15 purchase agreement, and we read all of the provigions
16 A. Yes. i6 that tall about there aren't any financial assurances.
17 Q. Ifyoulook at page 34 underneath where it 17 There is -- it discloses mortgages held by Colonial :
18 says Construction Facilities, it says: "The developer |18 Bank, but nothing from Mz, Trump or the Trump i
15 is solely responsible for the construction of all the 19 .Organization. ?
20 recreational facilities." That's what it states, 20 ) After everything thai we have just read, do
21 correct? 21 you still believe that you were misled about
22 A, Yes. 22 Mr. Trump's role with respect to the expenses of the .
23 Q. Underneath where it says "permits,” it says: 23 project? §
24 "The building permits for the construction of all the 24 MR. TURKEI: Object to the form, %
25 25 E
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Page 154 Page 156
1 1o expenses, then it would just lead me to believe or 1 A. Yes. '
2 " question as to how serious he was about actually 2 Q. s that your wife's signature above you? :
3 getting the building built. 3 A, Yes.
4 BY MS. VALIENTE: 4 Q. Underneath your signature thers is a date of :
5 Q. But this was something you read before you 5 November 28th, 2007, Ts that the date you signed the
6 signed the purchase agreement, correct? 6 document?
7 A. Correct. 7 A. Yes.
8 Q. Sothis was information you knew before you 8 Q. Now, what is this document? E
9. signed the purchase agreement? S A. The escrow agreement and -- ;
10 A, Yes. 10 Q. Let me try and help you cut. Underneath -- ;
11 Q. And you still signed it? 11 on the front of the document where it says preamble, if
12 A, Yes. 12 vou -- starting on the second paragraph it says: "On d
13 Q. I'm going to hand you what I have marked as 13 even date herewith seller and buyer have entered into 3
14 Exhibit 29. Do you recognize this document? 14 an addendum to condominium sale and purchase agreement [}
15 (Exhibit No, 29 was matked for 15 in cormection with the contract. A copy of which E
le identification.) 16 addendum is attached hereto as Exhibit A and made a &
17 A. Yes. 17 part hereof." i
18 "BY MS. VALIENTE: 18 Next paragraph: "Seller and buyer have ’<’
19 - (. And what is this? Is this one of the 1% agreed that the addendum shall not be immediately f
20 documents that you received prior to signing your 20 binding and effective but rather, shall be held in
21 purchase agreement? 2% escrow by seller. Accordingly, seller and buyer desire
22 A. Yes. 22 by this escrow agreement to establish the terms and 9
23 Q. Did you read this document? 23 conditions upon which the addendum will be held and
24 A, Yes, 24 released from escrow.” Does this help you remember
25 Q. Cover to cover? 25 what this agreement was about? i
Page 155 Page 157}
1 A. Yes. 1 A, Yes.
2 Q. Naw, cbviously, without having re-read it 2 Q. What is your understanding of what this
3 sitting here today, but just based on your 3 agreement was about?
4 recollection, do you recollect this document discussing 4 MR. TURKEL: For the record, if you are
5 in any way Mr. Trump's role in the Trump Tower Tampa 5 going to read him a provision and ask him if that
6 project? 6 refreshed his memory ~- why don't we just let him
7 A. No. But it also deesn't mention anything 7 read the whole document.
8 about the Hcensing agreement. 8 MS. VALIENTE: I'm sorry. You're right.
8 Q. Let's go on to the next exhibit. I'm going 9 Take your time and read as much as you need to
10 to hand you two exhibits. One that I have marked as 10 read.
11 Exhibit 30 called Escrow Agreement and the next 11 THE DEPONENT: 1t says that the seller is
1z document marked as Exhibit 31 is called Exhibit A, 12 going to hold in escrow the fess that we paid.
13 Addendum to Condominium Sale and Purchase Agreement, {13 BY MS. VALIENTE:
14 Do you recognize these two documents? 14 Q. Do you remember reading this document before
15 {Exhibit Nos. 30 and 31 were marked for 15 you signed it?
16 identification.) 16 A, Yes, Ido. I'wouldn't have signed it
17 A, Yes. 17 without, Tt's just that I've locked at so much today.
18 BY MS. VALIENTE: 18 Q. Do you remember how this agreement came
19 Q. Letme -~ first, on Exhibit 30, which is the 18 about? Do you remhember the circumstances under which 2
20 escrow agreement ~- is that right? 20 this document was signed? ‘.}
21 A, Yes 21 A. Tm going to say it was sent to us in the :
22 Q. Onthe escrow agreement, if you would turn to 22 mail. f:%
23 the secend to last page. It's page 3. 23 Q. Let's take a look at the next exhibit, which 55
24 A. Okay. 24 is 31. 1believe it's the addendum, ]
25 Q Is that your signature on that document’? 25 A. Okay =§
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Page 158 Fage 160[
1 Q. It's Bates PO0472, 1 Q. Sure. Let's go back to Exhibit 38, which is
2 A, Okay. Z the escrow agreement, Do you see paragraph 2 on the ;
3 Q. s that your signature on this document? 3 first page?
4 A. Yes 4 A. Yes,
5 Q. Isthat your wife's signature? 5 Q. Where it says: ""The original executed
6 A, Yes. 6 addendum shall be deposited and held in escrow by ;
7 Q. And it's dated November 28th, 2007, Is that 7 seller and shall not be deemed effective until such
] the date it was signed? 8 time a seller has obtained and closed on construction '
9 A, Yes. 9 financing required by seller for the construction and ;
10 . And vou see where it says above the — it 10 the development of the condominium. Upon the closing é
11 says; "In witness whereof." There is some handwriting {11 of construction financing, the addendum shall be deemed
12 on the document? 12 effective and binding and seller shall be required :
13 A, Yes, 13 without need of any further consent or authorization ;!
14 Q. Whose handwriting is that? 14 from buyer to release the original executed addendum |‘
15 A. Tdon'tlnow. 15 from escrow and attach same to contract." Do you see
16 Q. Okay. There is an RS next to it. Do you 16 where it says that?
17 know - is that your wife's initials? 17 A, Yes.
18 A, Yes. That would be my wife's initials. 18 Q. 80 it says that this addendum, which is
19 Q. Butyou don't know for certain whether she 19 Exhibit 31, is going to be held in escrow until the
20 wrote that in or not? 20 Trump Tower Tampa can obtain financing, and once it e
21 A. 1don't know if she wrote that in or not. T 21 does, that addendum is going to be part of your ‘
22 know that's her initials. 22 purchase agreement, Would that be fair? ¢
23 Q. Okay. Now, if you fook at the last page on 23 MR. TURKEL: Object tc the form. 'E
24 the document, it's page P00474. 24 A. Yes, :
25 A, Yes. 25 BY MS. VALIENTE: :
Page 1592 Page 161 i
1 Q. Ttlooks like there's an additional section 1 Q. These documents were signed on
2 that has been added onto the contract? 2 November 28th, 2007, which was six months after
3 A, Yes. 3 Mr. Trump sued SimDag. If you were so -- if you felt
4 Q. Do vou know who typed this out? 4 so deceived, as you have stated before, about the fact
5 A. Tdonot. 5 that the license agreement was never disclosed to you,
6 Q. Arethose your initials on that page? 6 why in the world would you sign these documents? 4
7 A. My wife and mine, I'm not sure who the third 7 MR. TURKEL: Object to form. f
8 nitials are. 8 A. At that point you are frightened to death ;
9 Q. Did you ask that this be drafted as part of ) that you are not going to see any of this money. i
10 the agreement? 10 That's exactly cur feeling. We are not going to see 5'
11 A. AsTsit here today, I don't remember the 11 any money, and we're not going to see a building come f‘
iz circumstances of this. 12 up out of the ground next door. ei
13 Q. Take vour time if you need to read the 13 ‘When this was signed, my wife and I and :
14 document, but if you could just look it over. Whenyou {14 Catherine Gouze all attended a meeting with Frank
15 are ready, just tell me if you recall anything about 15 Dagostino, and Evie Paul was there too, While Frank :
16 this agreement and how it came to be signed. 16 was talking about suing the guy that should have told
17 A. Tknow we must have signed it in Connecticut 17 him about the geologist that did the study and should
18 because all of the witnesses are people in Commecticut, |18 have told hirn about the situation of the land next
19 Aggin, your question is -- 19 door, and he was going to do this and he was going to
20 Q. What do you recall about this agreement, if 20 do that, bat he was still going to build this building.
21 arything? 21 At that point, he at least said SimDag, we,
22 MR. TURICEL: Object to form. 22 are going to build this building, He didn't say to me
23 A. Nothing is junping out at me right now. If's 23 Trump s still going to build the building. Joe Blow
24 also late in the day from looking at a ot of stuff. 24 is going to build the building, He said we are going
25 to attempt to butld the bu11dmg, and he also made

. 33
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Page 162 Page 164 |
1 certain promises to us that any money we're holding in 1 ago and [et me -- because what I heard you say was that ;
2 " escrow -- | think it was some sort of interest on that 2 ali things being equal. You know, if before you signed
3 money. There were promises for upgrades that we 3 the purchase agreement, somebody had handed you a copy
4 wouldn't have to pay for and whatnot. 4 of the license agresment, you may have still purchased i
5 But I also felt to a degree there was a 5 the unit?
6 certain amount of bullying, It might be just me and a 6 MR. TURKEL: I'm going to object tc form.
7 gut feeling. So, you know, we were looking at, 1 7 Move to strike counsel's comments before the part
] think, at losing everything and not even getting half 8 of the question that tries to form an
9 of our deposit back and not having a building, having 9 interrogatory.
10 nothing. So that's why we went through with this, I 10 MS. VALIENTE: I will rephrase the question.
11 don't say it was done under duress, but the mindset 11 BY MS. VALIENTE:
12 was, you know, we are already up against the wall; we 12 Q. I'mjusttrying to make sure I understand
13 have got nothing. 13 what your testimony is, and that's what I'm trying to
14 Also -~ you said the date was August of 20077 14 clear up. I heard you say earlier today that all
15 Q. No. November of 2007, 15 things being equal, if somebody had handed vou a copy
16 A. Our home in Connecticut was sold. The 16 of the license agreement before you signed the purchase
17 closing was scheduled for December of 2007. We were 17 agreement, that you may have -- that there was a :
18 not going to have a home in Connecticut. 'We were not 18 possibility that you might have purchased your unit. :
19 going to have a condominium here. That was the mindset 18 Isn't that what you said earlier today?
20 that we were under at that point in time. 20 MR. TURKEL: Obiectto form. Move to strike 3
21 Q. When you first heard about the lawsuit 21 those comnents, 1
22 between Mr, Tromp and SimDag, did you make a demand for {22 A, 1don't think that's what I said, no. i
23 the return of your deposit? 23 BY MS. VALIENTE: i
24 A, No. 24 Q. Justto understand. You are saying with all E
25 3. Okay. This agreemerit that we just read, 25 certainty if before you signed your purchase agreement, é
Page 163 Page 165 |
1 you're basically saying that if this building is built 1 if somebody had handed you a copy of the license 5
2 and can obtain financing, that you are agreeing to 2 agreement, that you would have absolutely refused to %
3 complete the purchase of your unit; isn't that correct? 3 sign the purchase agreement? i
4 MR, TURKEL: Object to form, 4 A, Tthink I expressed earlier was that if o
5 A, Again, frightened to death. I guess I had 5 Mr. Trurap had stood up on February 18th when he ’§
6 some reservation in the back of my mind of whether 6 presented himself here in Florida and said I'm happy to :
7 SimDag could do this or not. I was also aware of the 7 be here in Florida; I love my -- he said I love my i
g existing conditions in the real estate market at that 8 partners. Ifhe said I love my licensees, it certainly 3:
8 time. Mr. Dagosting said - 1 can't remember his exact 8 would have rning a question in my mind. I would have ;
10 terms, but he said, "If I can't do this by a certain 10 been the first person the next morning asking what's 3
11 date, I'm going to give you your deposit back." I just 11 the deal with this. No. I would have not have gone :
12 didn't feel strongly about that. I don't know of 12 throngh with it based on that. T wasn't interested in %
13 anyone that saf in those meetings and got their money 13 the licensing deal. :
14 back. Ihaven't talked to anyone. That's just a gut 14 I was interested in Donald Trump as a partner é
i5 feeling again. 15 building a condominium on Ashley in Tampa that was f
16 And I have to back all the way up to the very 16 going to be called Trump Tower Tampa and commanding the
17 beginning, ‘We wouldn't be in this situation if - 17 prices that they were asking. No one else short of
18 whether you want te call it Trump, the Trump 18 Donald Trump's name on that lot even building the same
19 Organtzation, SimDag-RoBEL, or whoever, [ would notbe |19 building, could have demanded those prices.
20 in this position if I knew from day one that it was a 20 Q. But from your recollection of the licensing
21 licensing agreement. It can be this same building, I 21 agreement ~- vou remember the licensing agreement --
22 don't care, but I'm not - I just can't compromise 22 A, Tdo. ;2
23 myself and say that I would have gone through with if. 23 Q. -~ goes into the fact that he had
24 BY MS. VALIENTE: 24 responsibilities to ensure that the project conformed
2 5 Q Well, that's 11ot what you sa1d a httle whﬂe 25 to the Tmmp standm ds You recall that corlect’P
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Page 166 Page 168 |

1 MR. TURKEL: Object to the form. 1 here. patiently four hours into a depo re-visiting !‘

2 A, 1do. 2 an area of questioning that was done two hours ago

3 BY MS. VALIENTE: 3 frying to -

4 Q. So you are saying even with that information, 4 MS. VALIENTE: Well, he gave me a different

5 even if the building had been built and looked like a 5 answer than what he gave me two hours ago, Ken.

& Trump building, just the mere fact that this license 6 MR. TURKEL: Well -- and that's your record.

L agreement existed, and if that had been fully disclosed 7 MBS, VALIENTE: I don't want to argue with i

8 to you before you signed the purchase agresment, it is 8 you, Ken. Let me ask my questions. ‘j

9 your testimony that — that even knowing the building 9 MR. TURKEL: You're argning with him. You're, i
10 was still going to look like a Trump building, you 10 asking me why I'm objecting. Ihave been very
11 would have still signed the purchase agreement? 11 patient. Thave let you go through this three or B
12 MR. TURKEL: Object to the from. 12 four times, but the reason why you're going around [}
13 A. Ifit was not disclosed to me, no, T would 13 and around with him is you're not getting the i
14 not. ‘ 14 answer that you think reconciles with what you
15 BY MS. VALIENTE: 15 think his first answer is. So keep doing it, but
16 Q. Ifit was disclosed to you? 16 at some point, you know, ostensibly it's supposed
17 MR. TURKEL: Object to form. 17 to stop. So go ahead. Ob_]ect to form. Read back
18 A. No. I'would not have gone through with this 18 the question, please, !
19 deal. 15 (Preceding question read by the reporter.) i
20 BY MS. VALIENTE: 20 THE DEPONENT: No, I would not. B
21 Q. Why? 21 BY MS. VALIENTE: ]
22 MR. TURKEL: Object to form. 22 Q. Why not? 3
23 A, It's not what I wanted and not what 1 23 MR. TURKEL: Object to form. :
24 expected. They weren't up-front with me. 24 A. You are making the assumption that -- let me d
25 BY MS. VALIENTE: 25 back up on that. No, I would not. It's not what I 5

Page 167 Page 169 [

1 . I'mtrying to ask you if you had seen and 1 wanted. To me it was not a Donald Trump deal. You can

2 read a copy of the license agreement beforehand — I'm 2 call it 2 Donald Trumyp signature property. You can

3 trying to understand. Is it your testimony that you 3 call it what you want. A licensing agreement and

4 would not have signed your purchase agreement? 4 partnership and development are - they are not the

5 MR. TURKEL: Object to form. I'm getting to 5 samme thing to me. 13

6 a point - you have asked this question five times 6 BY MS. VALIENTE: ,

7 to this guy. I'm getting to a point where I'm 7 Q. What type of agreement would have ;

8 going to tell him not to answer. 8 . conformed to what you expected the partnership to i

9 MS. VALIENTE: Well, he's giving me different | 9 be? 3
10. ANSWers. 10 MR, TURKEL: Object to form. %:
11 MR. TURKEL: Just because -- you are getting 11 A. Tt could have been fine. Donald Trump %
12 different answers because he answered once and 12 building the building in conjunction with SimDag in a
13 then you asked him three other times. That's the 13 partnership, but not SimDag building the building under %5
14 whole reason we object to the form of & guestion 14 a license agreement with Danald Tromp, To me that's ;
15 as asked and answered. 15 ot ke same thing and not worth the money that I was 0
16 MS. VALIENTE: And vou have aright to object {16 being asked to pay. g
17 to the form, but he still has to answer. 17 Q. Allright. If you could just give me one :
18 MR. TURKEL: I agree, but T also have the 18 second, ;
19 right to stop the depo when it becomes 19 I'have just a couple other questions. %
20 argumentative and harassing and asking him the 20 Other than speaking with your attorney -- and i
21 question for the fifth time with the same 21 I don't want to know anything you discussed with your %
22 follow-ups every time. 22 attorney. Other than that, what did you do to prepare
23 MS. VALIENTE: Ifyou wantio ulsh‘uct your 23 for your deposition today? §
24 client not to answer the question, go ahead. 24 A. BecauseI go online every day, I was just \
25 MR TURKEL What I'm ﬁymg to do is sit 25 lookmg at some art1c1es online. ;
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Page 170 Page 1727
1 Q. 1neticed when we came in today, you were 1 Q. 1 don't recall whether you said you read this
2 looking at some documents. What were you looking 2 before you signed the purchase agreement in this case,
3 at? 3 bt at any point in time did anybody explain to you
4 A. Oh, it was a copy that Dan gave me of the 4 when that quote was made by Donald Trump that when he
5 interrogatories. 5 said "we are developing,” that he was excluding
6 Q. Okay. And the decuments that we looked at 3 himself?
7 today, did you review any of those documents before the | 7 A. No.
8 deposition? 8 Q. Ms, Valiente showed you documents including
9 A. No. 9 the property teport. That was the one with atl of the
10 Q. Did you speak with your spouse about your 10 big boxes and disclaimers. Do you remember that?
11 deposition today? 11 A, Yes.
1z A, Other than the fact that I was just being 12 Q. Did anybody at any time, sither SimDag or
13 deposed today. She is working in Puerto Rico right 13 Denald Trump, or anyone involved in selling this
14 now, and through airline snafus she gothome at 2:00in {14 condomiinium to you, explain 1o you that they defined
15 the morning, so we really didn't discuss it. This 15 SimDag as the developer in that property report, that
16 morning she had an appointment, so we didn't discuss 16 Donald Trump was not part of that developer definition?
17 it, n. 17 A. No,
18 Q. Okay. Thatyou know of, do any of the 18 Q. Did anybody ever tell you ~ you have
is plaintiffs in this lawsuit maintain any type of blog or 19 testified foday that there were representations made to
20 any type of site on the Internet that discusses this 20 vou as well as other purchases that Donald Trump was in
21 case in any way, shape, or form? 21 a partnership with SimDag, right?
22 A. Not that I'm aware of. I'm not party o 22 A. Correct.
23 that, no. 23 Q. Did enybody ever tell you what the name of
24 MS. VALIENTE: That's all T have. 24 the partnership between Donald Trump and SimDag was?
25 CROSS-EXAMINATION 25 A, No.
- Page 171 Page 173
1 BY MR. TURKEL: 1 Q. Do you know whether it was called Trump
2 Q. 1want to show you one document and ask you 2 Properties One?
3 one question about it. This is Exhibit 7. It's one of 3 A. No, I do not know.
4 the newspaper articles that was forwarded to you by 4 Q. As you sit here today or at any time prior to
5 e-mail. Do you recall being questioned about that? 5 your purchase of this agresment -- of this condominium,
& MS. VALIENTE: What's the Bates number on 6 did anybody tell you that Donald Trump wasn't an actual
7 there? 7 partner with SimDag?
8 MR. TURKEL: It's PO0O500. 8 A, No.
5 MS. VALIENTE: Thanks. 9 Q. Did anybody tell you whether Donald Tromp was
10 BY MR. TURKEL: 10 a partner in the gronp defined as SimDag-RoBEL?
11 Q. Do you recal] being quesnoned about it early 11 A. No.
12 on in the deposition? 12 Q. Do you have any knowledge as you sit here
13 A, Yes. 13 today whether he was or wasn't?
14 Q. That was one of the documents I believe in 14 A. No.
15 which you were asked to review and state whether there |15 Q. Did anybody during the course of time that
16 were any misrepresentations in it. Do you recali being |16 you wete handed this property report, these
17 asked about that line of questioning? 17 . prospectuses, and these legal documents that
18 A, Yes. 18 Ms. Valiente guestioned you on, ever reconcile for you
19 Q. Allright. I wantto point cut in the middle 198 representations like I just pointed out to you in
20 of this thetre is a quote in here atfributed to Donald 20 Exhibit 7 with those legal terms you were
21 Trumyp that says: "We are developing a signature 21 provided?
22 landmark property so spectacular that it will redefine 22 A. No.
23 both Tampa's skyline and the market's expectations of 23 MR. TURKEL: I don't have anything else,
24 tuxurious condominium living." Do vou see that quote? |24 Thank you.
2 5 A Yes I do 25 REDIRECT EXAMD\IATION
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1 BY MS. VALIENTE! 1 Patrick Shepperd, Frank Dagostine and Robert E. Lyons."
2 " (. Mr. Robbing, 'm going to hand you what we 2 I read that correctly; is that right?
3 have marked as Exhibit 9. If you could tutn to the -- 3 A. Yes. ‘
4 this is one of the documents that came from your 4 Q. Again, it lists the partners of SimDag-RoBEL
5 personal file, correct? 5 as Simon, Howell, Shepperd, Dagostino, and Lyons; d
€ A, Yes, ] correct? :
7 Q. This is the document you said you read prior 7 A. Yes. ¢
8 to signing your purchase agreement; is that right? 8 Q. Tt does net Hst Mr. Trump or the Trump :
9 A. Yes. 9 Organization as partners of SimDag-RoBEL, correct? :
10 Q. Canyou turn to Iast page of the agreement? 10 A. Correct. 1
11 A, Yes, 11 Q. Pm going to hand you what we marked as i
12 Q. In the last paragraph, second sentence it 12 Exhibit 21, Again, this was a document that came from
13 says: "SimDag-RoBEL's partner -- Howell, Simon, 13 your personal files, correct?
14 Patrick Shepperd, Frank Dagostino, and Robert E. 14 A. Correct. B
15 Lyons - are local developers of luxury condominiums." 15 Q. Ifyou take a look at the paragraph towards *
16 Do you see where it says that? 16 the bottom where it starts with the $220 million ’
117 A. Yes. 17 development? :
18 Q. Neither Mr. Trump or the Trump Organization 18 A. Yes. %
13 are identified as partners of SnnDag—RoBEL correct? 19 Q. Ttsays: "The $220 million is backed by the :
20 A. No. 20 Tampa-based LLC, SimDag-RoBEL, which in addition to
21 Q. Do you have a copy of the Views there? Do 21 Simon includes local rezl estate investors Dr, Howard
22 you see on the caption underneath the picture it says: 22 Howell, Patrick Shepperd, Frank Dagostino, and Robert
23 The principals of SimDag-RoBEL, LLC, from left, Patrick 123 E. Lyons." Iread that correctly, correct? b
24 Shepperd, Dr. Howard Howell, Jody Simon, Robert Lyons, 24 A. Correct, »;
25 and Frank Dagostino met -- appear with Donald Trump in 125 Q. And, again, that lists the members of
Page 175 Page 177 |:
1 his advertising photo touting the development of Trump 1 SimDag-RoBEL as Simon, Bowell, Shepperd, Dagostino, and
2 Tower Tarpa, 2 Lyons; correct?
3 A, Correct, 3 MR. TURKEL: Cbiject to the from.
4 Q. So, again, it lists the members of 4 BY MS. VALIENTE: ‘f
5 SimDag-RoBEL as Pairick Shepperd, Dr. Howard Howell, 5 Q. Correct?
6 Jody Simon, Robert Lyons, and Frank Dagostin, and it 6 A. Correct, ;
7 says they are appearing with Donald Trump; correet? 7 Q. Tt doesn't mention Mr. Trump or the Trump i
g A. Correct, 8 Organization as members of SimDag-RoBEL, correct? ;
9 Q. I'm going to hand you what has been marked 9 A, No. It doesnot.
10 Exhibit 13. This was a document that came from your 10 Q. Infact, it says that the development is
11 personal files, correct? 11 backed by SimDag-RoBEL. It doesn't mention Mr, Trump
12 A. Yes. 12 or the Trump Organization in that sentence, correct? é
13 Q. 1believe you testified that you read this 13 A, Correct.
14 before you signed the purchase agreement; is that 14 MS. VALIENTE: Thats all I have. i
15 correct? 15 MR, TURKEL: Hell read if its ordered. :
le A. Correct, 15 (Said deponent wished to read and siga the j
17 Q. Can you turn to the second page of that 17 deposition, and the taking of this deposition was {
18 docirment? Do you see the second paragraph -- the 18 concluded at 3:04 p.m.) {
18 second to last paragraph where it says - it starts 19
20 with the complex? 20 %
21 A. Yes, 21 |
22 Q. Itsays: "The complex is being developed in 22 ]
23 a partnership between the Trump Organization and Tampa {23 3
24 Bay area developer SimDag-RoBEL, LLC. Inadditionto |24 i
23 Sunon and Howel] SJmDag—RoBEL partners mclude 25 ;
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1 CERTIFICATE OF OATH

2

3 STATE OF FLORIDA

4 COUNTY OF HILLSBOROUGH

5

6 1, Sarah Murrow, the undersigned autherity,

7 certify that John Robbins personally appeared before me

8 on October §th, at 10:00 a.m. and was duly sworn.

9 WITNESS my hand and official seal this 11th day o
10 October, 2010, :
11
12
13
14 Sarah J, Murrow ‘

Notary Public, State of Florida
15 Commission No.: 875471

My Commission Expires:
i6 3/30/2013
17 ‘
18
19
20
21
22
23
24
25

Page 175

1 CERTIFICATE OF COURT REPORTER

2 STATE OF FLORIDA

3 COUNTY OF HILLSBORCUGH

4 1, Sarah J. Murrow, Court Reporter, certify that I

was authorized to and did stenographically report the

5 deposition of John Robbins; that a review of the

transeript was requested; and that the transeript,

6 pages 1 through 177 is a true and corrsci record of my

stenographic notes.

7

1 FURTHER CERTIFY that I am not a relative,

8 employee, or attorney, or counsel of the parties, nor

am 1 a relative or employee of any of the parties'

9 attorneys or counsel connected with the action, nor am

1 fimancially interested in the action.
10
DATED this 11th day of October, 2010,
11
12
13
14 Sarah I. Muwrow
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